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La Taula de Consens s’inclou 
a l’espai Estat-Generalitat, 

sobre el delta
El Congrés ha aprovat una moció de Junts que demana incloure 
la Taula de Consens del Delta a l’espai de treball que reuneix el 

Govern espanyol i la Generalitat.
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Les principals partides són per a l’ampliació
de l’HTVC, el rec Xerta-Sénia i el ferm

de carreteres a l’Aldea i Batea.
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EDITORIAL

Basat en tècniques de respi-
ració i la pràctica de Mindful-
ness, vol fomentar una quali-
tat de vida enriquida i plena 
de la gent gran.
L’Equip d’Atenció Primària 
(EAP) Terra Alta, amb la col·la-
boració del Consell Comarcal i 
els ajuntaments de Batea i Ca-
seres, promouen l’envelliment 
saludable Amb el programa 
“Respira calma, respira pleni-
tud”.
Neus Guerrero Sáez, psicòloga 
referent de benestar emocio-
nal comunitari (RBEC) de l’EAP 
Terra Alta i l’EAP Flix, explica 
que: “a través del programa, 
volem proporcionar les eines 
necessàries a les persones 
grans per ajudar a calmar la 
ment. La pràctica de tècniques 
de respiració i Mindfulness pot 

transformar la capacitat per a fer 
front als desafiaments diaris”.
El programa té diversos objec-
tius, com la gestió de l’ansietat i 
l’estrès per a reduir l’esgotament 
físic i mental; la millora dels pro-
blemes d’insomni i dolor, així 
com promoure l’atenció plena 
i l’estat de presència en el dia a 
dia. També vol incrementar la 
capacitat de concentració, afa-
vorint fortaleses com la creativi-
tat i l’obertura mental, sensorial i 
funcional; desenvolupar la intel-
ligència emocional i augmen-
tar la flexibilitat cognitiva, fent 
èmfasi en millorar les relacions 
interpersonals i les habilitats so-
cials mitjançant aquesta activitat 
comunitària.
“Volem oferir un espai de suport i 
creixement a les persones grans, 
dotant-les de recursos que aju-

Fa unes quantes setmanes 
que la pluja i sobretot la 

falta d’ella, protagonitzen 
l’editorial del Diari Més Ebre. 
Aquesta setmana també, però 
en el sentit contrari de com 
ho feia fins ara.
A les classes de ciències natu-
rals d’aquella EGB que amb tan-
ta vivesa recorden els boomers, 
sovint s’ensenyava que l’aigua 
és un líquid transparent, incolor, 
inodor i insípid, que pot estar en 
estat líquid, sòlid o gasós, cons-
tituint l’element més abundant 
de la superfície terrestre i de la 
majoria dels organismes vius. 
Qui més qui menys es va apren-
dre aquesta definició i la va vo-
mitar amb caligrafia tortuosa a 
l’examen de final de trimestre.
30 o 40 anys després d’aquells 
estudis primaris, la definició es 
manté intacta i s’ajusta a la reali-
tat, només que si parlem d’aigua 
de pluja, el canvi climàtic fa que 
s’estigui distribuint d’una forma 
com mai havíem vist, plovent 
en zones seques i desapareixent 
d’on abans queia sovint i era 
benèfica. Però aquesta sequera 
tossudament instal·lada a Cata-
lunya té una clara excepció: el 
riu Ebre.
Aquests darrers dies l’Ebre ha 
viscut amb alegria una crescuda 
com feia molt que no es veia. 
El cabal s’ha multiplicat al tram 
final a tal punt que els embas-
saments han obert comportes 

com a pas previ a l’emmagatze-
matge de tota l’aigua que s’es-
pera, provinent de províncies del 
nord d’Espanya, on aquests dar-
rers dies ha plogut amb ganes. Si 
les tempestes que anuncien els 
meteoròlegs van batejades amb 
un nom de persona, ja cal que 
tothom es calci perquè petaran 
fortes. Així ha anat amb la bor-
rasca Louis, que la setmana pas-
sada va deixar pluges a Galicia, 
Astúries, Cantabria, el País Basc, i 
també va fregar d’esquitllada els 
Pirineus. Ara bé, la immediata-
ment següent, “Monica”, era la 
tretzena tempesta important de 
la temporada. Uns tant i els altres 
tan poc!
La conseqüència directa 
d’aquestes pluges ha sigut la 
crescuda dels rius que corren 
per aquestes comunitats afavori-

des per la pluja. Entre ells, l’Ebre. 
Recordeu a primària? “El Ebro 
nace en las lagunas de Fontibre, 
província de Santander...” Doncs 
bé, Cantabria ha estat afavorida 
per aquesta pluja, fent créixer 
l’Ebre d’una forma exponencial. 
Fins al punt que al seu tram més 
baix, Mequinensa, Riba-roja i Flix 
estan deixant anar aigua per fer 
lloc a les reserves que ja s’acos-
ten, provinents de la part alta de 
la conca.
Per fi una bona notícia! El cabal 
de l’Ebre al seu pas per Torto-
sa ha crescut dels 160m3/s fins 
als 1090m3/s que registrava di-
marts al migdia. El pantà de Me-
quinensa dilluns estava al 85% 
de la seva capacitat; però és 
que al setembre estava al 28%. 
Entre el 28% i el flamant 85% hi 
ha un món de distància. Això vol 

dir que s’arriba de forma folga-
da (tot i que no es poden llen-
çar campanes a l’aire) al cabal 
mínim ecològic de 80m3/s, i 
que aquest any, els arrossaires 
no hauran de patir restriccions 
al seu regadiu. I es preveu que 
es mantinguin els 1.000 m3/s en 
els propers dies.
La crescuda de l’Ebre és la més 
important dels darrers 3 anys i 
allunya les comarques del riu de 
la situació de sequera, tot i que 
el darrer any hidrològic que es 
va acabar el setembre passat, el
tram baix tenia el cabal més baix 
dels darrers 25 anys. Això repre-
senta 3.220m3, molt lluny dels 
15.552m3 de fa 10 anys. Tot i 
això, aquesta darrera crescuda 
és molt benvinguda.
Ara bé, una de calç i l’altra d’are-
na. Els membres de la Platafor-
ma en Defensa de l’Ebre tenen 
convocada una assemblea per 
demà dissabte que sota el lema 
“Per què ens hem d’activar?”, 
debatrà sobre el canvi climàtic, 
la sequera i el transvasament, i 
també sobre la situació del riu 
i del delta avui. Serà interessant 
veure quines conclusions i me-
sures a aplicar surten de l’as-
semblea, i tenir l’orella alerta 
per si sona algun tam-tam que 
insinuï un transvasament “enco-
bert” que afavoreixi que l’aigua 
de l’Ebre apagui la set del Priorat 
i arribi fins a Reus ben cantarina. 
En seguirem parlant.

L’esperança cau del cel

L’EAP Terra Alta i el programa 
‘Respira calma, respira plenitud’

resiliència i sentit vital”, afegeix 
Laura Belen, referent RBEC de 
l’ICS Terres de l’Ebre.

din en la gestió i regulació emo-
cional per a fer front als reptes 
de la vida quotidiana amb major 
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L’oncòleg Joan 
Lluís Borràs 

rebrà el Premi 
Valor Ebrenc

El doctor Joan Lluís Bor-
ràs ha estat distingit amb 
el Premi Valor Ebrenc 
2023, un guardó instaurat 
pel setmanari l’EBRE amb 
motiu del vintè aniversa-
ri, i que serà lliurat avui 
1 de març. Un premi que 
vol reconèixer la tasca de 
persones que donen un 
valor afegit al territori des 
de qualsevol àmbit. Bor-
ràs és el director adjunt de 
l’Institut d’Oncologia de la 
Catalunya Sud, i va ser co-
fundador i president de la 
Lliga Contra el Càncer de 
Tarragona i l’Ebre.

Els Mossos d’Esquadra han 
detingut quatre persones 
com a presumptes autors 
d’un delicte contra la salut 
pública en la seva modalitat 
de tràfic de drogues. Es tracta 
de tres homes de 25, 38 i 50 
anys, i d’una dona de 43 anys. 
Tres de les detencions es van 
fer aquest dimecres, mentre 
que la quarta s’ha efectuat 
aquest dijous. En l’actuació 
policial, els agents van des-
mantellar el punt de venda 
de drogues situat en un ha-
bitatge de l’Entitat Municipal 
Descentralitzada de Jesús. 
Durant l’escorcoll, els inves-
tigadors van comissar 235 
dosis de cocaïna, 149 d’hero-
ïna, així com 5.440 euros en 
efectiu. La investigació conti-
nua oberta i no es descarten 
noves detencions relaciona-
des amb el cas.(ACN)

Els Mossos 
desmantellen un 
punt de venda de 
drogues a Jesús

Investiguen presumptes 
irregularitats en les pràctiques 

escolars de l’IES de l’Ebre

L’Ajuntament 
de Tortosa 
alerta d’una 
possible estafa 
telefònica
L’Ajuntament de Tortosa in-
forma la ciutadania d’una 
presumpta estafa realitzada 
per via telefònica en què els 
estafadors es fan passar per 
personal de l’Ajuntament, 
concretament del departa-
ment de facturació, i dema-
nen dades bancàries o la re-
alització d’una transferència 
bancària per fer efectiu el 
pagament de tributs munici-
pals. L’Ajuntament té cons-
tància d’un parell de perso-
nes que han rebut aquestes 
trucades i que posteriorment 
s’han posat en contacte amb 
l’administració municipal per 
verificar la informació, uns 
casos que ja s’han posat en 
coneixement de la Policia 
Local i els Mossos d’Esqua-
dra.

El Departament d’Educació 
assegura que hi ha una inves-
tigació policial en curs arran 
de la denúncia a un docent en 
relació amb el cas de les pre-
sumptes pràctiques escolars 
irregulars de l’IES de l’Ebre de 
Tortosa. Els Serveis Territorials 
d’Educació han fet seguiment 
de les diferents queixes rebu-
des, i han requerit que cessin 
les pràctiques de qualsevol 
alumne dins del mateix centre, 
que no permet “la normativa 
aplicable”. Inspecció d’Educa-
ció té obert un expedient in-
formatiu a través del qual està 
recopilant tota la informació 
sobre el cas. Segons ACN, els 
dos professors que han de-
nunciat les suposades irregu-
laritats, han requerit l’ajuda de 
la UGT per les “pressions i l’as-
setjament laboral” que han pa-
tit arran de la denúncia. D’altra 
banda, el delegat del Govern, 
Albert Salvadó, ha volgut fer 

valdre la tasca que s’està duent 
a terme a l’Institut de l’Ebre da-
vant el que ha considerat “in-
formacions no contrastades” 
relatives a les presumptes irre-
gularitats que s’haurien pogut 
cometre. 
“Independentment de l’expe-
dient informatiu obert, cal tenir 
en compte que és un centre de 
referència en qualitat de do-
cència de Catalunya i amb una 
plantilla de professorat de pri-
mer nivell. Cap de les informa-
cions que estan sortint afecta 
aquesta qualitat docent”.

Canal TE i La 
Productora 

ofereixen els 
tres dies

de ‘Gastromar’

L’AMPOLLA

Els amants de la gastrono-
mia tenen una cita impres-
cindible a Canal TE amb 
el  showcooking  de  Gas-
tromar  a l’Ampolla. D’esta 
forma, el pròxim diumenge 
3 de març, a les 18.30 ho-
res i fins a les 19.30 hores, 
Canal  TE emet  en directe 
les activitats que es duran a 
terme. 
D’altra banda, el dilluns a 
partir de les 10 hores i fins 
a les 14.15h els espectadors 
no es podran perdre el se-
gon directe que ofereix Ca-
nal TE i La Productora. 
Finalment, dimarts, Ca-
nal TE emetrà l’últim directe 
de l’esdeveniment, que tin-
drà lloc de les 10h fins a les 
14.15h, el qual també es po-
drà seguir en streaming.

Les principals partides són per a l’ampliació 
de l’HTVC, el rec Xerta-Sénia, i el ferm de 

carreteres a l’Aldea i Batea

ACTUALITAT

El pressupost de 2024 preveu 52 MEUR
per a les Terres de l’Ebre
El pressupost de la Gene-
ralitat per a 2024 destinarà 
51.949.220 euros a les Terres 
de l’Ebre. Per comarques, el 
Baix Ebre rebrà 33.355.062 eu-
ros; la Ribera d’Ebre 9.143.660 
euros; el Montsià 5.158.631 
euros, i la Terra Alta 3.931.865 
euros. El projecte més desta-
cat són les obres d’ampliació 
de l’Hospital de Tortosa Ver-
ge de la Cinta (HTVC), amb 
16.419.408 euros. L’Hospi-
tal Comarcal de Móra d’Ebre 
també rebrà inversions per va-
lor de 2,5 MEUR. Els comptes 
preveuen dues partides per a 
la xarxa primària i les obres de 
la xarxa de reg del Xerta-Sé-
nia, amb 3.667.803 euros i 
3.206.052 euros, respectiva-
ment. També es rehabilitarà 
amb ferm sostenible les carre-
teres C-42 entre l’Aldea i Tor-
tosa i la C-221 a Batea, amb un 
pressupost de 5 MEUR.
El projecte d’ampliació de 
l’HTVC s’endú prop d’un terç 
(16,41 milions d’euros) del 

pressupost previst enguany 
per a les Terres de l’Ebre, com 
ja va passar en els comptes de 
2023 -que ja preveien 18,97 
milions d’euros per a l’obra-. 
En l’àmbit de Salut es desti-
naran 2,5 milions d’euros d’in-

versió a l’Hospital Comarcal 
de Móra d’Ebre, dos milions 
dels quals són per a les obres 
del bloc quirúrgic i la resta per 
a maquinària i mobiliari. Hi ha 
una partida de 400.000 eu-
ros més per a Salut Terres de 
l’Ebre– Hospital Móra d’Ebre 
en concepte de gestió de da-
des, utillatge i obres.
Una altra de les grans obres 
sanitàries és el nou CAP de Je-
sús (Tortosa) amb 1,58 milions 
d’euros, a més de 135.000 
euros per a equipar-lo. Tam-
bé hi ha 65.000 euros per a 
maquinària i mobiliari al con-
sultori de la Galera. Final-
ment, es compraran equips 
informàtics i mobiliari per al 
servei de diagnosi de la imat-
ge de l’HTVC.
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El Departament de Territori 
ha iniciat el procés participa-
tiu previ a la redacció del nou 
Pla Director Urbanístic d’Acti-
vitat Econòmica (PDUAE) per 
reordenar i potenciar l’àmbit 
industrial Catalunya Sud, una 
àrea de 675 hectàrees ubi-
cada entre Tortosa i l’Aldea. 
Esta setmana ha tingut lloc a 
l’aula didàctica del Museu de 
Tortosa una sessió informati-
va oberta a la ciutadana amb 
la participació del director 
general d’Ordenació del Ter-

Inici del procés de participació 
ciutadana per reordenar i ampliar 

el polígon Catalunya Sud

L’Ajuntament exercirà com a acusació 
particular al cas Efial “per recuperar el 

milió d’euros defraudat”
El Jutjat Central d’Instrucció 
número 4 de l’Audiència Na-
cional ha fet arribar una pro-
vidència a l’Ajuntament de 
Tortosa en la qual li comunica 
l’acceptació de la personació 
en el cas Efial com a part per-
judicada, i per tal que formu-
li l’escrit d’acusació. Un escrit 
d’acusació que es presenta-
rà en breu, el termini finalitza 
el 14 de març, i amb el qual 
l’Ajuntament pretén rescabalar 
la pèrdua econòmica que hau-
ria patit i que la interlocutòria 
judicial situa en 1 milió d’euros. 
L’alcalde de Tortosa, Jordi Jor-
dan; la primera tinenta d’alcal-
dia, Mar Lleixà, i el segon tinent 
d’alcaldia, Víctor Grau, ho han 
explicat en roda de premsa.
El ple de l’Ajuntament de Tor-
tosa va aprovar el passat mes 
de juliol personar-se en el cas 
Efial i, en aquest sentit, l’al-
calde ha recordat que l’ante-
rior mandat municipal ja es va 

ACTUALITAT

L’Audiència Nacional ha 
comunicat l’acceptació 

de la personació de 
l’Ajuntament en el 
presumpte cas de 

corrupció que afecta un 
total de 12 ajuntaments

Les precipitacions caigudes 
durant els darrers dies a la 
zona nord de la Península Ibè-
rica han comportat una cres-
cuda important del riu Ebre, 
com feia anys que no es veia. 
Des de l’Ajuntament de Tor-
tosa, segons informa Ebredi-
gital.cat, es va decidir tancar, 
ahir al matí,  els accessos al riu 
al seu pas pel municipi, sent 
una mesura preventiva per a 
la situació. 
El cabal a la capital del Baix 
Ebre és de 1.097 metres cú-
bics per segon, segons la 
Confederació Hidrogràfica de 
l’Ebre (CHE), amb la previsió 
de seguir incrementant-se pel 
desembassament dels pan-
tans, previst en les properes 
hores.

demanar al govern de Junts 
aquesta personació. “Si la per-
sonació hagués tingut lloc 
durant les diligències prèvies, 
aquest Ajuntament hauria po-
gut demanar més diligències 
d’investigació per aclarir què 
va passar a Tortosa i s’hauria 
pogut ampliar el nombre de 
persones investigades”, ha dit 
Jordan.

La Generalitat impulsa 
aquesta àrea de 675 

hectàrees, situada entre 
Tortosa i l’Aldea, amb 

capacitat per oferir 
parcel·les de gran 

format

ritori, Urbanisme i Arquitectu-
ra, Agustí Serra, i l’alcalde de 
Tortosa, Jordi Jordan, entre 
altres.

Junts lamenta que Tortosa no 
hagi entrat en la convocatòria 
de subvencions per a les llars 
d’infants, i el Govern ho nega

Junts per Tortosa ha denun-
ciat que l’Ajuntament de Tor-
tosa tampoc ha entrat en la 
quarta convocatòria de sub-
vencions per a la construc-
ció de llars d’infants. Segons 
ha fet públic el primer grup 
a l’oposició, el Departament 
d’Educació de la Generalitat 
va resoldre, el passat diven-
dres 23 de febrer, la quarta 
fase de la convocatòria de 
subvencions per a la creació 
de les llars d’infants i “l’Ajun-
tament de Tortosa no figura a 
la resolució definitiva de be-
neficiaris”. Segons la portaveu 
de Junts per Tortosa, Merit-
xell Roigé, perilla la “posada 
en marxa de les llars d’infants 
promeses pel govern munici-
pal per al proper mes de se-
tembre”. Per la seva banda, i 
segons informació de Ràdio 
Tortosa, el Govern de Movem 
PSC i ERC ha assegurat que 

és fals que el Departament 
d’Educació hagi desestimat 
la sol·licitud de subvenció de 
Tortosa, i que l’Ajuntament 
segueix amb els tràmits ne-
cessaris per a la construcció 
i posada en servei de dues 
llars d’infants públiques al 
municipi, una al barri de Fer-
reries i l’altra al Temple. 
Ràdio Tortosa informa a que 
el regidor d’Educació, Víctor 
Grau, ha explicat que Edu-
cació va fer un requeriment 
tècnic a l’Ajuntament, que es 
va atendre, i ara estan a l’es-
pera de la resolució definiti-
va. Grau ha lamentat “la de-
magògia que fa Junts d’esta 
qüestió”.

Roigé: “no hi ha cap persona 
investigada de l’Ajuntament 

de Tortosa”
En la roda de premsa en la que 
es va informar que l’Ajunta-
ment exercirà com acusació 
particular al cas Efial, es va 
comunicar que “entre els tes-
timonis citats per la Fiscalia hi 
ha la portaveu de Junts i presi-
denta de GUMTSA, Meritxell 
Roigé, en el període investigat i 
durant el qual s’haurien vulne-
rat les normes de contractació 
pública, perjudicant econòmi-
cament l’Ajuntament”. Les re-
accions de Junts per Tortosa 
no es van fer esperar. La seua 
portaveu, Meritxell Roigé, va 
voler recordar que no hi ha 
cap persona investigada de 
l’Ajuntament de Tortosa res-
pecte el cas Efial. Així mateix, 
Roigé va assegurar que no té 
constància que se l’hagi citat 
a declarar en qualitat de tes-
timoni, però ha ofert “la màxi-
ma col·laboració amb la justí-
cia”. La portaveu de Junts per 
Tortosa considera que “des del 
govern municipal volen estirar 

el tema perquè els interessa 
amagar la seua incapacitat per 
gestionar la ciutat”.

Tortosa tanca 
els accessos al 
riu Ebre davant 
la previsió de 

crescuda

La portaveu de Junts 
assegura que no té 

constància que se l’hagi 
citat a declarar com a 

testimoni, però ha ofert 
“la màxima col·laboració 

amb la justícia” 

El Govern 
de Movem PSC i ERC ha 
assegurat que “és fals”
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El Centre d’Acollida de Menors de les Terres de l’Ebre es 
podrà ampliar amb deu places gràcies a la modificació 

urbanística  aprovada
El Centre d’Acollida de Menors 
de les Terres de l’Ebre, ubicat a 
la Llar Natzaret, es podrà ampliar 
amb deu places més, gràcies a la 
modificació urbanística aprova-
da per unanimitat durant el ple 
ordinari del mes de febrer, que 
taca els 8,500 metres quadrats 
que ocupa aquest centre de sòl 
d’equipaments comunitaris en 
sòl no urbà. “Ja fa anys que el 
Centre d’Acollida de Menors de 
les Terres de l’Ebre possibilita 
que les famílies del territori no 
s’hagin de desplaçar a Tarragona 
a veure els infants”, va recordar 
l’alcalde, Adam Tomàs, “i davant 
la necessitat creixent de places, 
hi ha el compromís de la Direc-
ció General d’Infància i Adoles-
cència que ha atorgat una sub-
venció per a l’ampliació”.
El pla també va ratificar per una-
nimitat la candidatura d’Am-
posta al Congrés espanyol de 

PLE

El ple també ratifica 
per unanimitat la 

candidatura d’Amposta 
al Congrés 

espanyol de bous de 
corda del 2026

bous de corda del 2026 que 
han impulsat la Federació de 
Penyes Taurines d’Ampos-
ta i l’Associació Cultural Bou 
Capllaçat d’Amposta. Amposta 
ja va ser seu d’aquest congrés 
l’any 2008. Quant a l’apartat 
de mocions, el ple va debatre 
cinc mocions: quatre van pros-
perar i una es va rebutjar. La 
moció del grup Som Amposta 

ACTUALITAT
Amposta suspèn temporalment 

la zona blava

El Fòrum Jove 
oferirà més de 

50 activitats
El Fòrum Jove de les Terres 
de l’Ebre programa 53 acti-
vitats i una fira ocupacional 
i educativa amb una tren-
tena d’expositors. Durant 
tres dies, del 6 al 8 de març, 
l’Auditori Municipal, la car-
pa firal i Lo Sindicat acolli-
ran tallers, xerrades i visites 
guiades amb l’objectiu de 
generar oportunitats per als 
més joves. Com deia l’alcal-
de, Adam Tomàs, “generem 
un espai on conflueixen 
totes aquelles polítiques 
transversals de Joventut 
impulsades des de l’Ajunta-
ment”, tot afegint que “els 
joves han de tenir l’opció de 
marxar, però no ha de ser 
una obligació. Per això tre-
ballem en polítiques espe-
cífiques, per millorar el seu 
dia a dia en aspectes com 
la formació, l’ocupabilitat, 
l’emancipació i la salut”.

FIRA

Des de dimecres 28 de fe-
brer, la zona blava d’Ampos-
ta queda suspesa -i la ciu-
tadania no ha de pagar per 
estacionar als carrers mar-
cats així- després que hagi 
finalitzat el contracte amb 
l’empresa concessionària de 
la seva explotació. 
Així ho ha anunciat, aquest 
mateix dimecres al matí, 
l’alcalde d’Amposta, Adam 
Tomàs, tot explicant que “al 
juliol del 2008 es va signar 
un contracte amb aques-
ta empresa, on es vincula-
va l’explotació de la zona 
blava amb la construcció i 
gestió de l’aparcament de 
la plaça Ramon Berenguer 
IV”. Aquest contracte de-
finia que la durada de la 
concessió de l’aparcament 
era de 40 anys, prorrogable 
fins a 50, i que, en el cas de 
la zona blava, el contrac-
te es fixava en 15 anys amb 
una possible pròrroga de 10 

anys més. “En el cas concret 
de la zona blava, el contrac-
te fixava que la pròrroga de 
la zona blava es podia fer en 
cas que fos necessari resta-
blir l’equilibri econòmic i fi-
nancer”, detalla l’alcalde. “Tot 
i que l’empresa ha manifestat 
la voluntat de prorrogar-lo 
l’informe que tenim dels ser-
veis jurídics determina que la 
concessió no és prorrogable, 
perquè les pèrdues que ha 
pogut tenir l’empresa durant 
aquests anys no han sigut a 
causa de decisions de l’Ajun-

tament”, assenyala l’alcalde, 
“sinó perquè no s’han com-
plert les expectatives que 
tenia l’empresa concessio-
nària".

La Lira Ampostina 
presenta una nit
amb Joan Pera

La Lira Ampostina té el plaer 
d’anunciar la presència de Joan 
Pera en un espectacle únic. 
“Vine i uneix-te a nosaltres el 
dissabte 16 de març a les 22 
hores a l’Auditori Octavi Ruiz 
de la Lira Ampostina per a una 
nit plena de diversió i entrete-
niment amb l’icònic Joan Pera”.
L’entrada té un preu de 12€ per 
a socis i 15€ per al públic en 
general. “No deixis que cap se-
ient quedi buit! Omple la Lira, 
omple l’Auditori Octavi Ruiz i 
gaudeix de l’humor de Joan 
Pera en persona. No et perdis 
aquesta oportunitat única de 
riure i gaudir d’una experiència 
teatral inoblidable. T’esperem 
el 16 de març a les 22 hores. 
No hi faltis!”. 

CULTURA

per contractar personal per fer 
d’agents cívics, i la moció de 
JxA-CM en suport a la pagesia 
i la ramaderia es van aprovar 
per unanimitat. JxA-CM, però 
es va abstindre en la votació 
de la moció d’EA-ERC-CM en 
suport a la pagesia, que es va 
aprovar amb els grups a favor 
d’EA-ERC-CM i Som Amposta. 
L’altra de les mocions que va 
prosperar, en aquest cas amb 
els vots a favor de Som Am-
posta i d’EA-ERC-CM va ser 
la del grup municipal de Som 
Amposta per buscar patroci-
nadors per a espais públics. Ni 
Som Amposta ni l’equip de go-
vern d’EA-ERC-CM van donar 
suport a la darrera de les moci-
ons, la de JxA-CM per empren-
dre mesures davant l’augment 
de la inseguretat ciutadana. 
Tots dos grups van votar-hi en 
contra.

Dissabte 16 de març,
a les 22 hores

Passats els primers 15 
anys de contracte, els 

serveis jurídics de 
l’Ajuntament han 

determinat que no es 
pot prorrogar els 10 

anys que es permetia
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Es constitueix el Consell Municipal de Dones 
amb Rosa Queral com a delegada

Aquest dissabte al matí es va 
realitzar la constitució del 
Consell Municipal de Dones 
per aquest mandat, un òrgan 
que ha de fomentar la igualtat 
en les diferents polítiques que 
impulsa l’Ajuntament de Del-
tebre. La delegada serà nova-

DELTEBRE

ment la Dra. Rosa Queral, qui 
ha estat exercint aquesta fun-
ció durant els darrers anys.
Una de les primeres tasques 
que es durà a terme serà la re-
novació del Pla de Polítiques 
de Dones, que comptarà amb 
la direcció de Rosa Queral i que 

3a edició de 
l’Abella Rock

Obres de 
l’Arrossera

Després de la reunió en la 
qual va fer-se la constitu-
ció del Consell Municipal de 
Dones, les representants del 
Consell Municipal de Dones 
van visitar les obres que s’es-
tan executant a l’Arrossera, 
espai on aquest consell tin-
drà la seva seu. L’alcalde de 
Deltebre, Lluís Soler, ha ex-
plicat que “l’Arrossera esde-
vindrà un espai de cohesió, 
de projecció i d’emprene-
doria, però també serà, entre 
altres, el punt de trobada de 
les polítiques de dones i del 
foment de la igualtat al nos-
tre municipi”. El Consell Mu-
nicipal de Dones està inte-
grat per les entitats d’ADAS, 
AFIDE, l’Associació de Do-
nes de Deltebre, l’Associa-
ció Local de la Dona de La 
Cava, l’Associació de Dones 
del Món Rural, i també per 
un representant d’Enlairem i 
d’ERC com a membres dels 
grups polítics i municipals 
amb presència al consistori.

Arriba al Perelló la 3a edició 
de l’Abella Rock dintre del 
marc de les activitats pro-
gramades per Firabril, que 
es durà a terme del 12 al 14 
d’abril. Com ja és habitu-
al, s’aposta per la música en 
directe dels països catalans. 
En aquesta edició, que tindrà 
lloc el dissabte 13 al Casal del 
Centre d’Esports del Perelló 
es podrà gaudir de les actu-
acions de Buhos, Xavi Sarrià i 
Miquel del Roig. Les entrades 
ja estan a la venda a l’Oficina 
de Turisme i a la pàgina web 
www.100seson.com, a partir 
de 10€.

El CAT reuneix les dues 
Comunitats de Regants de l’Ebre

Més d’una trentena de mem-
bres de les juntes de govern 
de les dues Comunitats de Re-
gants de l’Ebre han participat 
en la trobada que el Consorci 
d’Aigües de Tarragona (CAT) 
ha celebrat, per primera vega-
da, a l’Estació de Tractament 
d’Aigua Potable (ETAP) de 
l’Ampolla. Per a Joan Alginet, 
President del CAT, “comp-
tar amb la complicitat de les 
dues Comunitats de Regants 
de l’Ebre és fonamental, i és 
per això que al CAT ens hem 
compromès, com hem fet 
històricament, a tenir perma-
nentment en compte les seves 
necessitats i interessos. De fet, 

L’AMPOLLA

continuar esdevenint un òrgan 
obert i de participació, un es-
pai d’escolta de totes aquelles 
propostes que puguin contri-
buir a la igualtat i al foment de 
les polítiques de dones que se-
guirem implementant i duent a 
terme durant els anys vinents”. 

al llarg dels 35 anys d’història 
del Consorci, el binomi en-
tre CAT i regants ha permès 
modernitzar les infraestruc-
tures hidràuliques del Delta i 
convertir aquest territori en 
un dels principals produc-
tors d’arròs de tota Europa. 
D’altra banda, en el marc del 
desenvolupament de la llei 
que regeix l’activitat del CAT, 
el Consorci ingressarà un total 
de 4,89 milions a les dues Co-
munitats. L’import es reparteix 
equitativament entre les dues 
entitats, d’acord amb el Cà-
non que ha de contribuir a la 
conservació i manteniment de 
la infraestructura dels regants.

s’elaborarà en el marc d’aquest 
consell. La regidora de Foment 
Cultural, Igualtat, i Tinença 
d’Animals, Eva Marin, ha posat 
en valor tot el camí realitzat 
durant aquests darrers anys, 
i ha subratllat que “el Con-
sell Municipal de Dones ha de 

Les entrades ja estan 
a la venta a l’Oficina 
de Turisme i a la web 
www.100seson.com, 

a partir de 10€

EL PERELLÓ
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S’inicia el Procés participatiu del Pla director 
urbanístic d’activitat econòmica Catalunya Sud

Dimarts, a la sala de confe-
rències del Casal de Joves 
de l’Aldea, s’iniciava la ses-
sió de presentació del pro-
cés de participació ciutadana 
de l’Avanç del PDU d’activitat 
econòmica Catalunya Sud, a 
càrrec de les autoritats: Xa-
vier Royo, alcalde de l’Aldea, 
Josep Armengol, Subdirector 
general d’Actuacions Urbanís-
tiques i Gemma Fernández, 
Cap de Serveis d’Actuacions 
Estratègiques, davant d’una 
nombrosa representació de 
veïns i veïnes, empresaris i 
altres àmbits de la societat 
civil.
Xavier Royo, alcalde de l’Al-
dea: “Entenem que per la si-
tuació del municipi de l’Aldea 
i del polígon Catalunya Sud, 
tenim una oportunitat his-
tòrica de convertir el nos-
tre polígon en el gran motor 
econòmic per les Terres de 
l’Ebre que, de retruc, benefi-
ciarà plenament tant al nostre 
municipi, com a tot el territo-
ri. Aquesta gran inversió, ge-
nerarà molts avantatges, però 
tot i així, és molt necessària la 
participació de totes les per-

L’ALDEA

Amb aquesta primera 
reunió s’inicia el 

procés de participació 
ciutadana, en el que es 

realitzaran 
diferents tallers de 
debat i sessions de 

treball

TIVENYS
250 anys de la 
construcció de 

l’Església de 
Sant Miquel i 

Sant Benet
El 29 de setembre del 2023, 
l’Església Parroquial de Sant 
Miquel i Sant Benet de Ti-
venys va complir 250 anys de 
la seua consagració. És per 
aquest motiu que, al llarg de 
tot un any litúrgic, se cele-
bren tot un seguit d’activitats 
per commemorar aquesta 
efemèride. 
Una d’aquestes activitats va 
tenir lloc el cap de setmana 
passat amb la festa dels ba-
tejats i el concert i la presen-
tació de l’auca dels 250 anys.

sones afectades pel projecte 
d’una manera directa, perquè 
facin arribar les seues propos-
tes, per poder enriquir-lo ple-
nament i així tinguin minimit-
zades les possibles afectacions 
a les seues propietats. Com a 
alcalde i com Ajuntament, des 
del primer dia estarem sempre 
al costat de la ciutadania, per 
treballar conjuntament i amb 
els veïns i veïnes afectats, per 
poder corregir i minimitzar 

L’ALDEA
Primer aldeà de l’any

Torn de paraules 
a la ciutadania 
En acabar la sessió de pre-
sentació es va obrir el torn 
de paraules a la ciutadania 
per respondre dubtes i sug-
geriments que tenien els 
veïns i veïnes de l’Aldea. 
L’àmbit del PDU ocupa uns 
terrenys de 675 HA situats 
entre els termes municipals 
de l’Aldea i Tortosa, al cos-
tat nord de l’Autopista AP-7 
i l’Autovia C-42, i al sud de 
les Serres de Cardó-el Boix. 
Es tracta d’uns terrenys amb 
pendents suaus, on predo-
minen els conreus arboris 
de secà acompanyats per 
construccions de pedra 
seca i on hi ha diversos cur-
sos fluvials, el més impor-
tant dels quals és el Barranc 
dels Pixadors, que travessa 
l’àmbit en sentit nord-sud. 
Dins l’àmbit d’estudi hi ha, 
també, terrenys que ja han 
estat objecte de transfor-
mació urbanística, que es 
corresponen a les primeres 
implantacions del polígon 
industrial Catalunya Sud, 
entre les quals hi ha les re-
cents instal·lacions de l’em-
presa Kronospan.

Zunair Muhammad ha es-
tat el primer aldeà de l’any. 
Va nàixer a l’Hospital Verge 
de la Cinta el 4 de gener de 
2024. “Enhorabona als pa-
res, Sohail Saleem i Fàtima 
Mubeen, i a tota la seua fa-

mília”. 
L’alcalde de l’Aldea, Xavier 
Royo, la Tinent Alcalde, Ire-
ne Negre, i Berta Royo, Re-
gidora de Foment a les Per-
sones, van fer entrega d’un 
present als seus pares.

Celebració del Carnaval amb 
èxit de participació

Roquetes va celebrar, el cap 
de setmana passat, el carnaval, 
en el qual  més d'un miler de 
persones van participar en les 
diferents activitats que es van 
preparar. Enguany, com a no-
vetat, va fer-se un canvi d’ubi-
cació de la concentració de 
la rua, que finalment va sortir 
des del Pati de l’Escola Mes-

tre Marcel·lí. A més de la rua 
de carnestoltes i una xocola-
tada, també es va fer el sopar 
de germanor. En acabar es 
va fer el lliurament dels pre-
mis a les millors disfresses i 
ball amenitzat per l’Orquestra 
Mediterrània. Paral·lelament a 
això, també hi va haver festa a 
la Carpa Jove. (Canal TE)

aquestes actuacions”.
Amb aquesta primera reunió 
s’inicia el procés de partici-
pació ciutadana, en el que es 
realitzaran diferents tallers 
de debat i sessions de treball, 
que permetran millorar i en-
riquir el projecte i valorar les 
alternatives amb la mirada de 
la ciutadania. Precisament, el 
proper 7 de març tindrà lloc 
una doble sessió al Casal de 
Joves de l’Aldea: una amb 
el col·lectiu ramader de dins 
l’àmbit i les rodalies, i el sec-
tor agrari. L’altra serà amb els 
veïns i veïnes afectats pel Pla 
Director. 
La jornada serà exclusiva per 
a ramaders i representants 
del sector agrari, per explicar 
amb més detall el pla, el seu 
cronograma i les seues afec-
tacions. Hi assistiran experts 
en la matèria per aprofundir 
en les afectacions agràries i 
possibles solucions. La sessió 
per  als veïns i veïnes tindrà 
la participació exclusiva per 
la ciutadania que disposa de 
propietats. 
Els tallers continuaran a Tor-
tosa.

ROQUETES
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L’HTVC introdueix tècniques innovadores
en els serveis de Digestiu i Endocrinologia

L’Hospital de Tortosa 
Verge de la Cinta 

(HTVC) ha marcat dos fites 
mèdiques com a primer 
centre de la província de 
Tarragona en dur a terme 
amb èxit els primers casos 
de dissecció submucosa 
endoscòpica i d’ablació per 
radiofreqüència de nòduls 
sòlids. 

La Unitat d’Endoscòpia Di-
gestiva de l’HTVC incorpo-
ra un tractament endoscò-
pic per als tumors del tub 
digestiu.
El digestòleg de l'HTVC, Die-
go Álvarez de Sotomayor, ha 
realitzat els primers casos de 
dissecció submucosa endos-
còpica (DSE) a la Unitat d'En-
doscòpia Digestiva, acompa-
nyat per experts internacionals 
en la temàtica.

La DSE és una tècnica avança-
da inicialment desenvolupada 
al Japó per al tractament en-
doscòpic de tumors del tub 
digestiu en estadis precoços 
o en pòlips grans. "Suposa un 
avenç significatiu en el trac-
tament d'aquestes lesions, ja 
que permet ressecar-les i ex-
treure-les en bloc del tub di-
gestiu sense fragmentar-les. 
Això permet aconseguir un 
diagnòstic anatomopatològic 
més precís, un fet que aug-
menta les taxes de curació i, 
en la majoria dels casos, evita 
la necessitat d'un tractament 
quirúrgic major", explica el 
Dr. Álvarez de Sotomayor.

Per a poder aplicar aquesta tèc-
nica, el digestòleg de l’HTVC ha 

INSTITUT CATALÀ DE LA SALUT

La radiofreqüència utilitza una 
agulla de 7 cm que actua com 
a un elèctrode connectat a 
un sistema de corrent altern, 
d’aquesta manera s’augmenta 
la temperatura dins del nòdul 
tiroidal fins a cremar i destruir el 
teixit tumoral.

El doctor Javier Bodoque Cu-
bas, l’endocrí de l’HTVC que 
porta a terme aquest procedi-
ment a l’HTVC, explica que “A 
diferència de la cirurgia tra-
dicional, aquesta tècnica és 
mínimament invasiva perquè 
es fa amb anestèsia local ni 
intervenció quirúrgica, té una 
durada aproximada de 15 a 40 
minuts i és possible donar d’al-
ta als pacients després de 45 
minuts d’observació, sempre 
que no es presenten complica-
cions”.

“En aquest sentit, es pretén 
compartir els resultats d’aques-
ta nova pràctica mitjançant 
publicacions i presentacions, 
amb la intenció de consolidar 
una unitat tiroidal acreditada 
del Servei d’Endocrinologia de 
l’HTVC que en un futur puga 

formar més professionals, 
una iniciativa que també rep 
el suport de la Societat Es-
panyola d’Endocrinologia i 
Nutrició”, ressalta Marcel·la 
Miret, cap del Servei d’Endo-
crinologia de l’HTVC.

A hores d’ara es practiquen 
dos ablacions amb radiofre-
qüència al mes a l’HTVC i, a 
més, s’ha habilitat un quiròfan 
per a fer-ho amb seguretat i 
de forma confortable per als 
pacients. El Servei d’Endo-
crinologia també està imple-
mentant altres procediments 
mínimament invasius, com 
les ablacions amb alcohol de 
quists de tiroides, una altra 
pràctica pionera amb resul-
tats positius que permeten la 
reducció completa de la lesió.

D’aquesta manera, l’HTVC 
s’ha consolidat com el segon 
Servei d’Endocrinologia de 
l’Institut Català de la Salut i el 
quart de l’Estat espanyol que 
practica  tècniques mínima-
ment invasives per al tracta-
ment no quirúrgic de nòduls 
de tiroides.

fet una estada a diferents cen-
tres de referència mundial per 
al tractament d’aquestes malal-
ties, sota la supervisió de quatre 
experts internacionals en en-
doscòpia avançada. El període 
formatiu ha inclòs assistència 
a més de 50 procediments de 
dissecció submucosa endoscò-
pica, tallers de simulació en mo-
dels artificials i virtuals, i un curs 
de formació train the trainer a 
l’Osaka International Cancer 
Institute, al Japó.

De fet, al Japó es tracten 
80.000 casos anualment amb 
aquesta tècnica, amb els anys 
s’ha demostrat que millora l’ex-
periència del pacient i la segu-
retat per ser una prova més àgil 
i menys invasiva;  la majoria dels 
pacients poden marxar a casa el 
mateix dia.

“El propòsit és adquirir la com-
petència necessària per a in-
cloure la dissecció submucosa 
endoscòpica a la cartera de 
serveis que ofereix la Unitat 

d’Endoscòpia Digestiva al llarg 
del 2024, i així equiparar-lo a 
altres centres de referència a 
l’àmbit nacional”, explica Mar-
garita Villar, cap del Servei de 
l’Aparell Digestiu de l’HTVC.

A causa de la complexitat de la 
tècnica i la seua pronunciada 
corba d’aprenentatge, a Cata-
lunya i l’Estat espanyol encara 
hi ha pocs centres que ofe-
risquen aquesta modalitat de 
tractament perquè hi manquen 
professionals capacitats per a 
ensenyar-la.

El Servei d’Endocrinologia 
de l’HTVC realitza les prime-
res ablacions de nòduls tiroi-
dals benignes
L’ablació per radiofreqüència és 
útil per al tractament de nòduls 
tiroidals benignes simptomà-
tics, tot i que també es pot apli-
car per a patologia maligna amb 
tumors inferiors a 1 cm sense 
ganglis locals, així com per al 
tractament de patologia benig-
na de glàndules paratiroidals.
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El ple aprova demanar autorització per 
tornar a fer bous a les festes del Carme

La Ràpita intentarà recuperar 
els correbous que es duien 
a terme fa anys per les festes 
del Carme. A proposta de dos 
entitats taurines del municipi, 
que es faran càrrec del gruix 
de la despesa, el ple va apro-
var les dates en què es demana 
tornar a fer bous, una proposta 
que va rebre el suport unànime 
dels grups. Un cop aprovada, 
l’Ajuntament traslladarà la pe-
tició a la delegació del Govern 
per tal de rebre autorització, 
i si és possible, fer tres tardes 
de bous a la plaça coincidint 
amb la festivitat del Carme, en 
un emplaçament per concre-
tar a la façana marítima, i un 
bou capllaçat. A més, els grups 
municipals també van donar 
suport unànime a la proposta 
entrada per urgència de donar 
suport a la candidatura de la 
penya del Bou Capllaçat per tal 
que el municipi aculli l’any que 
ve el Congrés estatal de bous 
de corda. La regidora de Junts 

LA RÀPITA

per la Ràpita, Helena Queral, 
ha destacat els acords en ma-
tèria taurina aprovats pel ple, i 
també l’increment de jornada 
per tal que una de les regido-
res tingui dedicació plena, un 
punt que va rebre els vots del 
govern i de Més Ràpita, i l’abs-
tenció d’Esquerra.
D’altra banda, el portaveu de 
Més Ràpita, Pedro Hernández, 
va demanar explicacions sobre 
com s’ha arribat a la situació 
econòmica actual i també va 

POBLE NOU

Es demana que es 
desbloquegi la 

tramitació i s’iniciïn les 
obres d’arranjament

La Plataforma Carretera de la 
Vergonya exigeix celeritat a 

les administracions
La Plataforma Carretera de la 
Vergonya ha exigit “celeritat” 
a les diferents administraci-
ons perquè es desbloque-
gi la tramitació i s’iniciïn les 
obres d’arranjament de la via 
de forma imminent. Després 
que la presidenta de la Dipu-
tació, Noemí Llauradó, expli-
qués que el tràmit d’avaluació 
ambiental per part de la Ge-
neralitat, que se sol allargar 
vuit mesos, segueix encallat 
més d’un any després del seu 
inici, el portaveu de l’entitat, 
Josep Juan, s’ha preguntat 
“per què tots els tràmits” re-
lacionats amb aquest projec-
te “sempre s’endarrereixen”. 
“Porten 20 anys prometent el 
projecte i cadascun dels trà-
mits s’endarrereix. Per què? 
Si el volen fer, que es posin 
les piles d’una vegada. Molta 
gent té por d’anar-hi i no vol 
conduir de nit”, ha recordat.

Juan ha demanat la interven-
ció del delegat del Govern a 
les Terres de l’Ebre, així com 
del director territorial del De-
partament d’Acció Climàtica 
i el govern de l’Ajuntament 
d’Amposta, tenint en compte 
que “tots són del mateix par-
tit” -ERC-. “Si no tiren enda-
vant els tràmits d’una vegada 
no estaran els diners al pres-
supost del 2025 ni a cap pres-
supost. Canviaran els governs 
i els següents faran el que els 
donarà la gana. S’havia de fer 
l’anell viari del Delta, el pont 
del Passador i la carretera de 
la Vergonya no s’ha fet mai”
 (Ràdio Ràpita)

mostrar-se partidari de fer una 
taula rodona per tal de donar 
la màxima informació al poble. 
El ple va arribar als moments 
àlgids de tensió arran de la 
moció presentada per Esquer-
ra Republicana, que va rebre el 
vot desfavorable del govern i 
Més Ràpita, i va quedar rebut-
jada. 
Demanava un estudi per a la 
millora del model actual de 
jardineria i gestió d’espais 
verds municipals de la Ràpita.
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SANTA BÀRBARA

Amb l’arribada del mes de 
març, Santa Bàrbara es pre-
para per al “Març Lila”, una 
iniciativa que no només com-
memora el Dia Internacional 
de la Dona, sinó que estén 
l’homenatge i la reflexió al 
llarg de tot el mes. Amb una 
programació diversificada i 
inclusiva, l’Ajuntament, junta-
ment amb entitats locals, ha 
preparat un seguit d’activitats 
que abracen des de xerrades 
i tallers fins a esdeveniments 

Un març dedicat a la celebració 
i conscienciació entorn el Dia 

Internacional de la Dona

esportius i culturals. La regi-
dora, Anna Maria Panisello 
Arasa, assenyala que el 8-M 
s’allarga tot el mes des del 
2020, i per això “el 2024 fa-
rem la quinta edició, i el que 
vam pensar va ser perquè el 
dia 8M, Dia de la Dona, no 
por ser-ho tots els dies. Per 
tant, intentem durant el març, 
tenir diferents xerrades, ta-
llers, pintades de mural… i així 
visibilitzem i donem acompa-
nyament a la dona”.

L’Ajuntament i la Fundació Ull-
decona, en col·laboració amb la 
Fundació Cleb, treballen des de 
fa setmanes en un nou projecte 
per impulsar activitats de lleure 
per a persones amb diversitat 
funcional, dirigit a joves i adults. 
La setmana passada es va fer 
la primera reunió informativa 
amb famílies del municipi i de 
diverses localitats del Montsià i 
Baix Ebre.  Com a punt de sorti-
da, s’estan organitzant diverses 
activitats per a Setmana Santa 
i es preveu poder fer el ma-
teix diversos caps de setmana 
i a l’estiu, entre altres èpoques 
de l’any. Els objectius són pro-
moure l’empoderament i millo-
rar la qualitat de vida, fomentar 
les relacions interpersonals, 
oferir lleure de qualitat, i garan-
tir la inclusió social.

AMPOSTA

La Policia Local d’Amposta ha 
detingut un home de 26 anys, 
veí de la ciutat, com a pre-
sumpte autor de set delictes 
de danys i un furt. La detenció 
es va produir la setmana pas-
sada, però els fets es remun-
ten a la nit del 22 de desembre 
de l’any passat. Durant un ro-
batori es van provocar danys a 
sis vehicles i a l’aparador d’un 
establiment comercial. 
El detingut ha estat posat a 
disposició judicial del jutjat 
de guàrdia d’Amposta, un cop 
finalitzades les diligències po-
licials.

Detingut per 
danys a diversos 
vehicles i un furt

CULTURA
Projecte de lleure 

per a persones 
amb diversitat 

funcional

ULLDECONA

Els Serveis Territorials del 
Departament de Cultura han 
programat la jornada divul-
gativa ‘Los pobles dels rius. 
Arqueologia i recerca de la 
primera edat del ferro’, que 
tindrà lloc al Palau Oliver de 
Boteller demà dissabte, 2 de 
març, (9.30h). Aquesta ac-
tivitat, gratuïta i sense ins-
cripció prèvia, anirà a càrrec 
dels arqueòlegs especialistes 
en la primera edat del ferro, 
Samuel Cerdà Seuma (URV), 
David Garcia Rubert, i David 
Asensio Vilaró (UB i UAB). La 
jornada pretén fer una apro-
ximació al modus vivendi, als 
estaments socials i als hàbits 
quotidians dels habitants de 
les terres banyades pels rius 
Ebre, Sénia, Matarranya, Al-
gars, Guadalop i Bergantes 
durant la primera edat del 
ferro.

Recerca de la 
primera edat 

del ferro

Avui divendres 1 
de març, primer acte 
per a donar el tret de 

sortida
Dies 9 i 10 de 

març

ALCANAR
Camí cap 
a les 
Quinquennals
El 2024 és any de Quinquen-
nals, celebrant els seus vui-
tanta anys, i el compte enre-
re està a punt de posar-se en 
marxa. És per això que avui, 
divendres 1 de març, l’Ajun-
tament convida a l’acte per 
a donar el tret de sortida al 
“Camí cap a les Quinquen-
nals” que se celebraran entre 
l’1 i el 14 d’octubre d’aquest 
2024. 
“Us volem invitar a acompa-
nyar-nos al Teatre Auditori 
José Antonio Valls Subirats 
per gaudir de la projecció 
del primer dels tres videos de 
la càpsula l’essència de les 
Quinquennals,  i assistir a la 
presentació oficial de la pre-
gonera de les festes, la perio-
dista canareva, Noemí Polls. 
Les festes Quinquennals no 
són només una tradició, sinó 
una expressió viva de la nostra 

identitat com a poble”, recor-
da la regidora de Festes, Txell 
Ulldemolins. “I és que com bé 
és sabut al nostre poble, les 
Quinquennals són dies de re-
trobades per celebrar la nos-
tra història, les nostres arrels i 
la nostra comunitat”.

MIL·LENÀRIA, Fira de l’Oli i 
l’Espàrrec

La Fira de l’Oli i l’Espàrrec de 
Godall continua el seu camí. 
Després de la bona accepta-
ció que va tenir l’any passat 
la nova ubicació de la Fira 
Mil·lenària pels carrers de 
Godall, enguany l’organit-
zació ha decidit continuar 
amb la línia de projecció i 
donar-li una nova empenta, 
amb la voluntat que la fira, 
any rere any, sigui un refe-
rent a les nostres terres.
Enguany, al igual que l’any 
passat, aprofitant les obres 
d’accés al poble amb la 
nova plaça a l’entrada, hi 
haurà molta més facilitat de 
circulació i d’acolliment de 
visitants.
A part de les moltes nove-
tats, hi haurà concursos, de-
mostracions, gastronomia, 
visites, degustacions…
Dijous 7 de març comença-
ran les activitats prefira amb 
una Jornada Tècnica, a les 
18.30 hores, al Saló d’actes 
de la cooperativa Agrícola 

de Godall. L’obertura de la 
Fira serà dissabte dia 9 a les 
9.30h.

GODALL

Els fets es van 
produir 

al desembre
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L’Ajuntament treballa en la substitució de la 
gespa artificial del Camp Municipal d’Esports

L’Ajuntament de l’Ametlla de 
Mar està treballant per substi-
tuir la gespa artificial del Camp 
Municipal d’Esports, amb l’ob-
jectiu d’iniciar la pròxima tem-
porada amb la nova superfície. 
El Camp Municipal d’Esports 
de l’Ametlla de Mar es va po-
sar en marxa a primers de 
2006 estrenant una superfície, 
en aquell moment de darrera 
generació, que donava un im-
puls important a la pràctica del 
futbol local, després de molts 
anys d’haver jugat en camps de 
terra. El darrer va ser el Camp 
d’Esports Ribes Altes, inaugurat 
l’any 1972.
Segons Madeo Comes, regidor 
d’Esports, “La intensa utilitza-
ció diària del terreny de joc, 
amb dos equips amateurs i un 
de veterans que s’han de sumar 
als deu equips de futbol base, 
ha fet que la superfície s’ha-
gi anat deteriorant amb el pas 
dels anys i s’incrementi el risc 
de possibles lesions. Per això 

L’AMETLLA DE MAR

hem decidit canviar-lo”.
Es per aquest motiu que l’Àrea 
Municipal d’Esports de l’Ajunta-
ment de l’Ametlla de Mar ha de-
cidit afrontar la substitució de la 
superfície i adaptar-la a la nor-
mativa europea, la qual ja ha fet 
públiques algunes restriccions 
mediambientals de cara als prò-
xims anys, algunes d’elles molt 
exigents amb la utilització del 
cautxú. A hores d’ara, l’Àrea Mu-
nicipal d’Esports està estudiant 
diverses superfícies instal·lades 

La Cala estrenarà el Festival 
d’Art Urbà ‘Efimurs’

Després de la publicació del 
vídeo promocional "La Cala 
més natural", l’Àrea de Turis-
me de l’Ametlla de Mar ja està 
posant en marxa els primers 
projectes que es finançaran 
amb els Fons Europeus Next 
Generation. Un d’aquest serà 
el Festival d’Art Urbà ‘Efimurs’. 
Aquest projecte, com tots els 
que vindran fins al 2027, estarà 
vinculat a l’entorn mariner. Per 
a Damià Llaó, gerent de l’Àrea 
Municipal de Turisme, “Tots els 
projectes dels Next Generation 
van vinculats a la nostra perso-
nalitat i a la nostra cultura pes-
quera i marinera. Hem escollit 

aquest projecte com un nou 
actiu turístic, que dotarà a la 
Cala d’aquestes pintures d’art 
urbà que segur que serà molt 
visualment atractiu”. Avui, 1 
de març, s’obrirà una convo-
catòria a www.visitametllade-
mar.com on qualsevol artista 
es podrà presentar creant un 
esbós de la futura obra fins al 
31 de març. Posteriorment, 
l’Ajuntament i un jurat local 
farà la selecció dels partici-
pants en el festival. Es pinta-
ran un total d’onze murals de 
gran format d’art urbà distri-
buïts per les diferents façanes 
del poble.

en terrenys de joc del territori 
per veure quin s’adapta més a 
les necessitats actuals, i està 
en converses amb els diferents 
actors afectats. 
La intenció de l’Ajuntament és 
començar els treballs de subs-
titució de la gespa un cop fina-
litzi la temporada futbolística, a 
finals de juny, tindre’ls enlles-
tits per a l’inici de les pretem-
porades dels equips, i afectar 
el menys possible els campus 
esportius d’estiu.
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MÓRA D’EBRE RIBERA

El plenari ha votat per unani-
mitat una moció presentada 
per la Plataforma en Defensa 
de l’Ebre (PDE) en contra del 
transvasament de l’Ebre i la 
interconnexió de xarxes
El president del Consell Co-
marcal, Francesc Barbero, ha 
mostrat la seua satisfacció. 
D’altra banda, la portaveu del 
govern comarcal i vicepresi-
denta, Núria Morera, ha mos-
trat tot el suport i la solidaritat 
de l’ens al sector de la pagesia 
que s’està mobilitzant aquests 
dies: “Els treballadors i les tre-
balladores del camp reclamen 
drets i causes justes que no 
només els beneficiaran a ells, 
sinó al conjunt de la societat”.

ASCÓ

La setmana passada van 
aprovar per Junta de Go-
vern Local, l’expedient de 
contractació per la rehabi-
litació de la coberta i cel ras 
del Casal Municipal d’Ascó. 
S’estima un cost aproximat 
de 65.000€ i un termini 
d’execució de dos mesos. 
La Diputació va concedir 
una subvenció per import 
de 37.188 euros dins la línia 
d’actuacions de Transició 
energètica i Acció climàti-
ca, Línia 1 – PAESC.
Amb aquesta actuació es 
financen parcialment les 
despeses de l’actuació que 
permeten disminuir les 
pèrdues energètiques de 
l’edifici en climatització i 
reduir la factura energètica 
pública.

L’Ajuntament nega 
que la inversió pública 

al Poble Vell hagi 
sigut “nul·la”

CORBERA D’EBRE
Es demanarà al COMEBE que gestioni 
provisionalment el Poble Vell 
L’Ajuntament de Corbera 
d’Ebre demanarà al COMEBE 
(Consorci Memorial dels Es-
pais de la Batalla de l’Ebre) 
que mantingui obert el Poble 
Vell mentre s’estudia i es bus-
ca un nou model de gestió per 
al conjunt patrimonial. De fet, 
integrar l’espai al Consorci és 
una de les opcions que es po-
saran sobre la taula. Tampoc 
es descarta crear una nova 
entitat gestora, o assumir-ho 
des del consistori, tot i que és 
l’opció que menys convenç. 
L’Associació Poble Vell ha tan-
cat l’església al públic aquest 
dissabte, en un dia “trist”. La 
presidenta de l’entitat, Anna 
Pedrola, ha acusat l’adminis-
tració local de no oferir-los 
suport econòmic ni acompa-
nyament en els darrers anys, 
fet que se suma al “deteriora-
ment de les persones i l’esforç 
fet del voluntariat”.
Per la seua part, l’Ajuntament 
de Corbera d’Ebre nega que la 
inversió al Poble Vell del con-

sistori i de la resta d’adminis-
tracions supramunicipals hagi 
sigut “pràcticament nul·la”, 
com denunciava l’Associació 
del Poble Vell en el comunicat 
de la seva dissolució. El con-
sistori recorda que va liderar, 
com a membre fundador del 
COMEBE, la construcció del 
Centre 115 Dies, i la rehabili-
tació i cobriment de la teulada 
de l’Església Vella, i que en els 
últims anys s’ha invertit prop 
d’1,7 MEUR d’euros al conjunt 
històric. En un comunicat, 

L’Oficina de Repoblament 
segueix treballant per afavorir 

l’arrelament a la comarca
L’Oficina de Repoblament de 
la Terra Alta segueix treba-
llant per afavorir l’arrelament 
a la comarca. 
En el marc de la segona fase 
del Cens d’Habitatges i Locals 
Comercials buits, el Consell 
Comarcal ha decidit obrir la 
participació en el projecte 
a les persones propietàries 
d’immobles buits de qual-
sevol dels 10 municipis que 
han participat en l’elaboració 
d’aquest cens.
Per això, des de l’administra-
ció comarcal s’ofereix, gra-
tuïtament, la realització d’un 
avantprojecte per convertir 
en habitables aquells immo-
bles que estiguin en millor 
estat i que els propietaris vul-
guin destinar al lloguer o a la 
venda.
“Si voleu demanar l’ajut, po-
deu trobar el document per 
fer la sol·licitud al vostre ajun-
tament o a través de la pàgina 
web del Consell Comarcal”.

TERRA ALTA

aquest dimecres, l’Ajuntament 
de Corbera també lamenta la 
decisió “precipitada i difícil 
d’entendre” de dissoldre “una 
entitat referent”, quan la junta 
només portava divuit mesos al 
càrrec.

L’alcalde de Móra d’Ebre, 
Ruben Biarnés, acompanyat 
per la regidora de sanitat i ser-
veis socials, Eva Àvila, va tenir 
l’honor de visitar Antònia Pas-
cual Àlvarez després de com-
plir 100 anys. 
Amb un ram de flors en mà, 
van traslladar els sentiments 
de tot el poble en aquest 
moment especial. El gest de 
l’entrega del ram no només 

Reconeixement a Antònia 
Pascual Àlvarez, àvia centenària 

representava una celebració 
de la longevitat d’Antònia, 
sinó també un reconeixement 
profund a la seva contribució 
i influència en la comunitat al 
llarg dels anys. 
Amb gratitud i respecte, l’al-
calde i la regidora van ex-
pressar la seva admiració per 
Antònia i van desitjar-li molts 
més anys de salut, felicitat i 
benestar.

L’Ajuntament de Móra 
d’Ebre participarà per pri-
mera vegada en els actes ‘La 
Ribera en flor‘, organitzats 
pel Consell Comarcal, que 
posen en valor la floració 
i colors de Ribera i perfum 
de l’Ebre amb una experi-
ència oberta a la ciutadania 
i visitants. “Estem satisfets 
d’aquesta primera experièn-
cia i us convidem a descobrir 
la màgia de la temporada de 
floració a la nostra població. 
Les flors omplen els camps 
de colors intensos, creant 
un espectacle visual que no 
us podeu perdre“, explica 
la regidora, Lorena Sastre. 
Dissabtes 2 i 9 de març, 16h.                                    
Diumenges: 3 i 10 de març, 
16h. Durada: 1:30h

Actes 
‘La Ribera en 

flor‘

El ple del Consell 
Comarcal 
rebutja la 

interconnexió 
de les xarxes

Rehabilitació 
de la coberta 
i cel ras del 

Casal 
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L’AMPOLLA

Cinc dotacions de Bombers 
van intervenir dimarts a la 
tarda per apagar un foc de-
clarat en un restaurant ubi-
cat en uns baixos del carrer 
Banys de l’Ampolla. L’avís va 
ser rebut a les 17:06 hores 
per part d’una trucada pro-
vinent del 112. En arribar, els 
bombers es van troba amb 
foc a l’interior i una forta co-
lumna de fum. Segons infor-
ma Ebredigital.cat, un cop 
extingit el foc, que s’hauria 
declarat a la cuina del local, 
es va procedir a ventilar i re-
visar possibles afectacions 
als habitatges de l’edifici. 
Lúnic dany d’importància 
es va produir en el cablejat 
d’una de les façanes.

Els Bombers van 
intervenir per 
apagar un foc 
declarat en un 

restaurant

POLÍTICA
Junts reclama al Congrés 
actuar al Delta de l’Ebre “de 
manera immediata” entre 
retrets mutus “d’inacció” 
dels partits
Junts per Catalunya ha recla-
mat aquest dimarts a la tarda 
que s’actuï al Delta “de ma-
nera immediata” per salvar la 
degradació de l’espai, en una 
interpel·lació urgent al Con-
grés que ha presentat el dipu-
tat Josep Maria Cruset. La rè-
plica dels partits s’ha convertit 
en un intercanvi de retrets per 
la “inacció” de les diferents 
formacions quan han tingut 
responsabilitats de govern. 
“Cal actuar al Delta de mane-
ra immediata. Cada dia que no 
s’actua se l’empeny una mica 
més cap a l’abisme”, ha aler-
tat Cruset. Entre d’altres, el 
juntaire ha reclamat ajuda per 
conservar la terra guanyada al 
mar o que el pla de protecció 
que elabora el Govern estatal 
encaixi amb el que ja s’ha fet 

al territori. El diputat de Junts 
també ha reclamat “consens 
amb el territori” en les deci-
sions que es prenguin per ac-
tuar en aquest ecosistema, i 
per a això ha reclamat que la 
comissió mixta Estat-Genera-
litat inclogui representants de 
les entitats i administracions 
locals. Per la seua part, la di-
putada del PSOE, Valle Mella-
do, ha recordat que va ser el 
govern de José Luís Rodríguez 
Zapatero el que va aturar el Pla 
Hidrològic Nacional de l’ante-
rior executiu, el de José María 
Aznar, que tenia “el beneplàcit 
de CiU”. 
Alhora, ha retret a Junts que 
no hagi fet algunes inversions 
al delta quan tenia responsa-
bilitats de Govern, malgrat te-
nir pressupost per fer-ho.

Jordà reivindica la feina feta per la 
Generalitat i els actors locals amb 
l’Estratègia Delta
La portaveu adjunta d’Esquerra 
Republicana al Congrés, Teresa 
Jordà, ha presentat aquest di-
marts, en nom del Grup repu-
blicà diferents esmenes a una 
moció que s’ha debatut al ple 
del Congrés sobre la protecció 
del Delta. Les esmenes dema-
nen al Govern espanyol que 
el Pla de Protecció del Delta 
de l’Estat s’encaixi amb allò 
que estableix l’Estratègia Del-
ta treballada per la Generalitat 
de Catalunya; i que la Comis-
sió Bilateral entre governs i la 
Taula de Consens, es reuneixin 
com a mínim dues vegades a 
l’any, “i amb la presència del 
territori, perquè només aquells 
que coneixen el temps i el 
desgast que costa reconstruir 
després de cada temporal, po-
den entendre aquesta lluita”. 
La diputada republicana ha 
destacat que durant els darrers 
cinc anys, des del Govern cata-
là, s’ha treballat conjuntament 

amb la Taula de Consens del 
Delta per dissenyar l’Estratègia 
Delta: “Són accions estratègi-
ques, planificades i calendarit-
zades, que ens diuen què hem 
de fer, com, quan i amb qui. 
Que uneix coneixement i ges-
tió per evitar la regressió i la 
subsidència amb solucions ba-
sades en la natura”, ha explicat 
Jordà, abans de deixar clar al 
Govern Espanyol que és “l’Es-
tratègia que avui té el consens 
al Delta i al país. Administració 
catalana i societat anem a la 
una, el consens al Delta passa 
per mantenir el perfil, per anar 
endavant, i per no recular ni un 
centímetre”.

La diputada republicana ha advertit que el delta 
de l’Ebre no entén de colors polítics ni tampoc de 

disputes entre l’Estat i la Generalitat, 
“el Delta és molt més que tot això”

El Congrés aprova una moció per incloure la 
Taula de Consens a l’espai Estat-Generalitat 
sobre el delta de l’Ebre

El Congrés dels Diputats ha 
aprovat aquest dijous, una 
moció de Junts que, entre 
altres mesures, demana in-
cloure la Taula de Consens del 
Delta a l’espai de treball sobre 
aquest espai que reuneix al 
Govern espanyol i la Generali-
tat. La iniciativa ha tirat enda-
vant amb 314 vots a favor (PP, 
PSOE, Sumar i totes les altres 
formacions nacionalistes i so-
biranistes) i 33 abstencions 
(Vox). Des de Junts destaquen 
que aquest pas servirà per for-
çar l’Estat a concretar actua-
cions per preservar el Delta de 
l’Ebre i per obligar al ministeri 
de Transició Ecològica a pri-
oritzar les inversions per a la 
gestió i protecció d’aquest pa-
ratge natural protegit.
“Estem satisfets que en aquests 
primers mesos de mandat ja 
s’hagi pogut resoldre aquesta 
llarga reivindicació del Delta 
de l’Ebre. L’acord significa un 

500 quilòmetres de distància”. 
Així mateix, s’espera que la vo-
tació del Congrés forci al go-
vern espanyol a donar compli-
ment integral als compromisos 
anunciats per la ministra per a 
la Transició Ecològica, Teresa 
Ribera, en la seva visita al Delta 
del 10 de febrer de l’any pas-
sat.

pas endavant important davant 
del risc de desaparició del Del-
ta si no s’adoptaven urgent-
ment mesures per protegir-lo 
i preservar-lo”, ha valorat el 
diputat de Junts Josep Maria 
Cruset.
Segons Junts, la moció servirà 
per fer que les decisions sobre 
el Delta no es prenguin “des de 

Últims dies per inscriure’s a la 
cursa ‘5.000 i 10.000 de l’Am-
polla’. Les inscripcions es po-
den fer fins al 8 de març a les 
23.59 hores.
La cursa tindrà lloc diumenge 
10 de març a les 10 hores.
Es podrà participar-hi en dues 
distàncies: 5 i 10 quilòmetres.
El preu de la inscripció serà 
de 18 euros. Les realitzades el 
mateix dia de la cursa tindran 
un preu de 23 euros.
Inscriu-t’hi: ampollars.blogs-
pot.com

Cursa ‘5.000 
i 10.000 de 
l’Ampolla

La iniciativa, impulsada per Junts, ha reunit
314 vots a favor i 33 abstencions de Vox
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terres de l’ebre

DE MADRID AL CEL  
El club dels meus amors, és 
la Sénia, el segon el Barça 
i al lloc tres: tots els equips 
ebrencs. Però, tot i que em 
costa admetre-ho, cal treure’s 
el barret davant Florentino que 
fa de president, secretari tècnic 
i ha fet una meravella amb el 
nou Bernabéu, podent generar 
ingressos per deixar el deute 
a zero o per fitxar dos cracs a 
l’any. Madrid té 4 equips a 1 
divisió i un cinquè a prop de l’as-
cens, el Leganès. El Madrid està 
en el millor moment de la histò-
ria i té un camp que enamora. I 
malgrat que em dol en l’ànima 
he de dir que el Barça està en un 
dels pitjors moments i amb el 
pitjor president, amb un deute 
inassumible (en part també 
heredat) i un estadi en obres i 
sense saber com es podrà pagar. 
Madrid guanya en nombre 
d’equips, aquí està l’Ayuso que 
enamora fins i tot els indepen-
distes. Hi ha el parc més gran 
d’Europa. I el Retiro (un paradís 
terrenal). És la meva segona 
llar, vaig tres cops per setmana 
i allà veig l’alcalde córrer amb 
el seu guardaespatlles. Al meu 
barri Chamberí la moda és anar 
a sopar o prendre copes els set 
dies de la setmana. Madrid ja és 
la Miami d’Europa, les famí-
lies riques de Sudamèrica han 
comprat els barris de més caché, 
Salamanca i el meu, Chamberí. 
En pocs dies fórmula 1 i Kylian 
Mbappé. I l’anunci que es podrà 
anar des de Barajas al Berna-
béu. Avui he parlat de Madrid. 
La vida em va portar aquí. I estic 
bé. I aquí teniu una casa. Però 
sempre diré amb orgull que sóc 
de la Sénia i ebrenc. 

CELMA

LA MEUA VERSIÓ
Sempre he estat contundent 
contra la violència. Això ho dic  
d’entrada per si algú no ho té 
clar. Esta setmana no ha estat 
agradable després del partit 
Camarles-Vilaseca. He rebut 
missatges diversos. Crec que, 
en general, no han estat justos. 
Aprofito per agrair les suge-
rències rebudes per a ser un 
bon professional. Tinc clar que 
he de seguir aprenent. Sempre 
he dit que sóc un comunicador 
de regional.  I orgullós de ser-
ho. I d’aquí no passaré. Durant 
la setmana, se m’ha acusat de 
que al programa de dilluns es 
van silenciar fets. A veure, si 
sobre una incidència tinc unes 
imatges, me puc basar en elles. 
I en este cas en concret, des-
prés de mirar-les moltes ve-
gades, no es veu cap agressió 
d’un aficionat a un jugador. I 
no dic que no va poder passar. 
Però si no estic al camp, m’he 
de basar amb la documenta-
ció que disposo. I de silenciar 
res de res. Tampoc no entenc 
perquè el Vilaseca en acabar el 
partit no es va manifestar, i si 
que va fer-ho el dilluns la nit. I 
amb això segueixo lamentant 
qualsevol acte violent, a tot 
arreu.  I si un jugador pres-
sumptament va ser agredit, ho 
condemno. I l’àrbitre diu que 
ho posa a l’acta. No obstant, a 
la imatge asseguro que no es 
veu que això passés. D’altra 
banda, el meu criteri sobre el 
tractament de les batusses, 
l’aclariré al final de temporada.  
I finalment, de les lliçons de 
valors i d’educació esportiva 
ja en parlarem en un altre 
moment.

MICHEL TERCERA FEDERACIÓ
TERCERA FEDERACIÓ

Rapitenca-S Cristobal diu 12.30h

PRIMERA CATALANA

Santfeliuenc-Ascó  dissabte 17h

Gornal-Tortosa E dissabte 16h

SEGONA CATALANA

Dissabte

P Mafumet-M Nova 16.30h

Cubelles-Camarles 17h

E Canonja-Gandesa 17 h

Diumenge

Aldeana-Catalònia 12h

J i Maria-Ulldecona 16h

La Sénia-Rem Bítem 16.30h

Hospitalet-Ampolla 17h

TERCERA CATALANA

Dissabte: 

J i Maria-Xerta  15h

Alcanar-S Bàrbara 16.30h

Catalònia-Amposta 17.30h

Tortosa E-Masdenverge 18.30h

Diumenge: 

Perelló-Roquetenc 16h

La Cava-Pinell 16 h

Godall-Flix  16.30h

Camarles-Ametlla 17h

QUARTA CATALANA

Dissabte

Amposta-la Galera 16 h

Horta-Ametlla 16.30 h

La Cava-Tivenys 17h

Diumenge

Benissanet-Olimpic 12h

Fatarella-S Jaume 16h

Torre Espanyol-Ginestar 16.30h

Corbera-Gandesa 17.30h

J i Maria-Campredó 20h

LA PROPERA

Amenaça blava

El partit de
Canal TE:

Benissanet-Olimpic
Diumenge 23 h

La Rapitenca va aconseguir una 
victòria històrica al camp de la 
Grama (1-5). I això que a l’equip 
li va costar adaptar-se al partit. 
I la primera meitat fou anive-
llada, amb un equip local que 
va tenir les seues opcions. No 
obstant, va ser Ian Arques, ju-
gador que creix partit a partit, 
qui va marcar un gran gol que 
fou el 0-1. La Grama va em-
patar abans del descans. Va 
ser clau un penal al 44 que va 
posar als rapitencs per davant. 
José Carlos va transformar la 
pena màxima. A la represa, els 
locals es van abocar però es 
van trobar amb una Rapitenca 
molt intensa en defensa i que, 
a més, fou letal amb espais per 
davant. I així van arribar els al-
tres gols, de Verge, amb una 
vaselina, de Titi Belmonte i de 
Barragan. És cert que la Grama 
va tenir possibilitats per marcar 
(Dan també va estar espléndit 
evitant-les) però cal dir que la 
Rapitenca en va generar moltes 
i clares per haver assolit un re-
sultat més escandalós encara.

El Tortosa Ebre fitxa al 
central Maxi Castilla

El CF Tortosa Ebre ha fet un 
altre fitxatge. Tal com va avan-
çar el director esportiu David 
Escandell, dilluns a Minut 91, 
la incorporació estava a punt 
de tancar-se i dimecres es va 
confirmar. Es tracta d’un de-
fensa de 29 anys, Maxi Castilla, 
que jugava al CD As Pontes. 
D’esta forma, la plantilla es va 
apuntalant, amb les incorpo-
racions en el mercat d’hivern 
d’Aspa, Hugo i Reolid. Ja sé 
sap de la marxa de jugadors a 
Islàndia en unes setmanes i per 
això es necessiten reforços. La 
directiva va plantejar als juga-
dors que han de marxar a se-
guir en el club tot i que sense 
contraprestació econòmica 
durant estes setmanes. 
Rafa Llop va decidir no seguir 
i de fet va demanar la baixa i 

va fitxar amb l’Aldeana, per no 
perdre ritme de competició. 
D’altra banda, dir que el Tor-
tosa Ebre va assolir, diumenge 
passat, una victòria vitàlicia i 
també agònica contra l’At Vila-
franca, equip que va perdonar 
i que va merèixer més. Però els 
ebrencs, a la represa,  amb els 
canvis, van millorar i van avan-
çar-se amb un golàs de Carlos 
Gilabert. Els visitants van em-
patar en una contra i l’1-1 va 
fer justícia. 
Però diumenge era la tarde del 
Tortosa Ebre i una assistència 
de Peque va comportar gran 
gol de Dome, en  afegit. Un gol 
que val 3 punts d’or. 

Triomf agònic contra 
l’At Vilafranca

Ian Arques va fer el 0-1.

L’1-5 és històric a la Tercera 
divisió. I és un resultat que im-
pulsa. Però ja cal passar pàgina 
i pensar en el Sant Cristobal, 
proper rival. Un altre partit amb 
doble valor i en el que seria 
molt important encadenar la 
tercera victòria seguida. L’ame-
naça blava per la permanència 
ja és un fet. 

Rapitenca-Sant 
Cristobal: en directe 

per Canal TE, 
diumenge (12.30h)
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SEGONA CATALANAPolèmica a 
Ascó (0-1)

L’Ascó va veure frenada la pro-
gressió amb una derrota con-
tra el Prat B. Derrota amb po-
lèmica perquè els asconencs 
es van quedar amb 10 per 
expulsió de Modest al 30. Ar-
nau Alcoverro, tècnic de l’As-
có, aclaria que “no parlo mai 
dels àrbitres però esta expul-
sió va ser molt rigorosa i ens 
va condicionar. L’àrbitre ens va 
dir que s’havia precipitat. Però 
ja no servia de res. A més, el 
Prat es va avançar arran d’una 
jugada en què per mi va haver 
una falta en l’acció prèvia. A la 
represa, l’equip va abocar-se 
però clar les cames ja no esta-
ven fresques perquè s’acusa-
ven tants minuts amb deu. Ells 
amb espais van tenir opcions 
però natros vam generar-les 
per empatar, tot i jugar amb 
10. A sobre, ja en els darrers 
minuts, ens vam quedar amb 
nou per l’expulsió de Marcel, 
la qual cosa comportarà dues 
baixes pel proper partit”.

Ulldecona-Hospitalet, 1-0
L’Ulldecona va guanyar l’Hos-
pitalet i segueix escal.lant 
posicions. Són ja quatre vic-
tòries seguides (5 jornades 
sense perdre). Partit travat 
amb poques opcions. Els lo-
cals, a l’inici de la represa, 
van generar la seua, i Adri va 
aprofitar-la culminant amb un 
tret creuat al pal llarg. El par-
tit es va obrir i l’Ulldecona va 
tenir un parell de situacions 
per sentenciar i l’Hospitalet va 
disposar de la seua oportuni-
tat més clara en afegit.
Juanjo Serrano, mister de 
l’Ulldecona: “va ser un partit 
molt complicat; l’Hospitalet 

Camarles-Ampolla, 3-1
El líder Camarles va veure 
trencada la seua brillant tra-
jectòria de victòries a casa, 
en el partit contra un Vilase-
ca que va mostrar el perquè 
és un equip que lluitarà per 
l’ascens. Els visitants es van 
avançar amb una pilota a l’es-
quena de la defensa local i 
que fou el 0-1. El Camarles no 
es va trobar còmode i va ser la 
pressió del rival. Quim va tenir 
l’ocasió més clara dels locals, 
evitada pel porter visitant. A 
la represa, aviat, una indeci-
sió local va comportar el 0-2. 
Posteriorment, el Camarles 
es va abocar. Es va xiular un 
penal que el porter del Vila-
seca va aturar-li a Ferran. Del 
córner següent, Carles va fer 
l’1-2. Quedava molt i sembla-
va que el Camarles podia em-
patar. Però una altra indecisió 
local va generar una contra 
visitant i l’1-3 definitiu. En afe-
git es va produir un enfronta-
ment entre un jugador local i 
un visitant. A l’enfrontament 
es va sumar un altre jugador 
local i llavors van arribar més 
jugadors originant-se una ba-
tussa. Al cap d’uns minuts tot 
es va tranquil.litzar. L’àrbitre 
va posar a l’acta que, durant 
la batussa, un aficionat local 
va agredir un jugador visitant. 
Des del club camarlenc Jose 
Bertomeu indicava que “el 
partit va ser correcte i dispu-
tat amb esportivitat, fins a l’in-
cident en afegit. Ja vaig trucar 
al president del Vilaseca i ens 
vam disculpar per la part que 
ens correspon. El problema és 
que la tangana es va produir 

al córner a prop de la canti-
na on sempre hi ha més gent. 
Sobre el que l’àrbitre va po-
sar a l’acta de l’agressió d’un 
aficionat a un jugador visitant 
enmig de l’enrenou, hem fet 
les nostres indagacions i des-
coneixem que pogués ser un 
aficionat nostre, cap va entrar 
al camp”.
D’altra banda, pel que fa al 
partit partit, el tècnic del Ca-
marles, Carlos Gilabert, co-
mentava que “no vam estar a 
l’atura de l’exigència que va 
requerir. I, a més, vam come-
tre errades que vam pagar ca-
res. I que no es poden come-
tre en cap partit però menys 
contra un equip de l’entitat 
del Vilaseca. A la represa, amb 
el 0-2, vam tenir la sensació 
que quan vam posar-li ritme 
i intensitat vam poder entrar 
en el partit i vam tancar al ri-
val al seu camp. Però, tot i fer 
l’1-2, vam tornar a tenir una 
pèrdua que va suposar l’1-3 
que ja va decidir. Res, hem de 
seguir. Crec que no vam estar 
al nivell desitjat i vam acusar 
les concessions. Malgrat això i 
l’1-3 final, vam tenir moments 
en què podíem haver empatat 
i optar per la victòria”. Roger 
es va lesionar a l’escalfament i 
Johan i Arnau durant el primer 
temps.   

Catalònia-Camp Joliu, 2-2
El Catalònia acaronava la vic-
tòria a falta de 10 minuts quan 
guanyava 2-0, havent-se 
avançat a al represa amb els 
gols de Pep (63) i d’Albert.
David Cosido debutava a casa 
en esta nova etapa com a 
tècnic: “bastant decebuts pel 
resultat, un empat que sap a 
derrota per les circumstànci-
es que es van donar, dos gols 
en els minuts finals que ens 
van fer molt de mal. La forma 
de jugar que va tenir l’equip 
va ser la que esperem, amb 
molt d’orgull i amor propi, 
es va veure un bon partit del 
Catalònia. Però no vam saber 
transformar-ho en gols una 
vegada vam tenir a la primera 
meitat quatre o cinc ocasions 
clares. Al descans el 0-0 era 
injust. A la segona part, vam 
seguir sent intensos, arribant 

per bandes. Va haver un penal 
a Joanma que l’àrbitre no va 
xiular. Vam continuar ben po-
sats i vam marcar amb els gols 
de Pep i d’Albert. La llàstima 
va ser que en els minuts  finals 
es va escapar la victòria. Arran 
d’un falta a favor dels visitants, 
un jugador rival es va posar a 
l’altura de la tanca. No podia 
estar allí perquè tapava la vi-
sió. I ens van fer el 2-1. A ells 
els va donar enèrgia i força i 
a natros ens va fer mal. I ja al 
final, una pèrdua nostra (ens 
van quedar dubtes de si el ju-
gador rival es va emportar la 
pilota amb la mà) va originar 
una centrada que va acabar 
derivant el 2-2. L’empat sap a 
derrota però la moral la tenim 
intacta. Seguirem treballant i 
motivant perquè la gent esti-
gui implicada”.

va ser molt intens en els duels, 
amb una pressió agressiva i les 
segones jugades ne van gua-
nyar més que natros. Vam cre-
ar poques opcions però vam 
aprofitar la nostra per fer l’1-
0. Vam poder guanyar i sumar 
9 de de nou en els partits del 
mes de febrer. Hem de seguir 
en esta línia, distanciant-nos 
de la zona de descens i sent 
conscients que queda molt 
encara”. 
L’equip faldut, amb molta gent 
jove, està fent una gran tem-
porada amb un mister Serrano 
que està traient molt rendi-
ment a la plantilla.

Móra la Nova-la Sénia, 0-2
El Móra la Nova, altre cop as-
setjat per les baixes, no va po-
der refer-se davant de la Sénia.
Ambrós, tècnic del Móra la 
Nova: “va ser un partit con-
tra un equip que li agrada te-
nir control del joc i del ritme 
de partit a través de la pilota. 
Per tant, havíem d’estar atents 
tancant per dins, amb línies 
juntes, per evitar que ells pu-
guessin crear superioritats. La 
primera meitat va ser igualada, 
amb alternatives amb el do-
mini de pilota. No van haver 
massa accions a les àrees. Ells 
en van tenir una que va venir 
amb certa confusió perquè 
l’assistent va aixecar la ban-
dera i després va baixar-la. 
Posteriorment, ells en van te-
nir una altra anul.lada per fora 
de joc. A natros ens va costar 
arribar, si que vam poder ac-
cedir a la zona de l‘àrea però 
no generàvem perill en zona 
de finalització. En general, la 
Sénia va estar un xic millor al 
primer temps i a falta de cinc 
minuts en una acció dubto-
sa ens va marcar el 0-1. A la 
segona meitat vam fer un 
Canvi. Els  primers 25 minuts 
nostres van ser bons, tenint 
dos o tres accions de gol per 
empatar. No obstant tot costa 
més ara i no vam aconseguir 
el gol que ens poses dins del 
partit. Vam assumir riscos i ens 
vam abocar i ells van poder fer 
transicions i així van disposar 
d’un parell d’opcions i al final 
van sentenciar amb el 0-2. Si-
tuació complicada en la que 
anem acumulant moltes bai-
xes cada setmana i això no ens 
deixa competir com voldrí-

em”. Nil, Cano, Marc Vernet, 
Guiu, Eloi, Nelson, Eric, Edu i 
Edgar van ser baixa.  El Móra la 
Nova, 3 punts de 24, segueix 
en zona descens.
Albert Bel, mister de la Senia: 
“va ser un partit molt serio, 
jugant molt ordenats, amb 
molta implicació sent molt 
responsables de la importàn-
cia dels punts. I vam conce-
dir poc al rival , recordo  una 
ocasió de Yassine a la segona 
meitat i després d’això els vam 
tenir controlats. A la primera 
meitat ells van tenir una mica 
més d’iniciativa i natros quan 
robàvem vam fer perill en 
transicions. Així vam tenir un 
parell de possibilitats. Sobre el 
minut 40, Àngel va poder des-
plaçari Narcis va guanyar l’es-
quena i va batre el porter. A la 
represa, Narcis venia de lesió i 
ja no va poder jugar més mi-
nuts i va entrar Roberto que 
també té molèsties en els dar-
rers partits. Ells van intentar 
fer un pas avant i natros vam 
poder recuperar pilota i vam 
generar per haver marcat. Per 
part nostra, Roberto va tenir 
vàries situacions, un corner 
que va rematar Sergi....l’equip 
va jugar ben posat i no va co-
metre errades. Va ser un partit 
complicat, amb moltes baixes 
entre elles Joel i David, que 
estava a la banqueta. Ha tor-
nat Teo que suposa una bona 
noticia. 3 punts importants 
que ens enganxes a la part 
alta de la taula”. La Sénia és 
el millor equip fora: “llàstima 
que a casa hem tingut algunes 
ensopegades. Intentarem mi-
llorar el balanç com a locals”.

SEGONA CATALANA. Jornada 20

PRIMERA CATALANA. Jornada 19

Final del 
partit amb nervis per 

una tangana

Els de la Ribera van 
acabar amb nou 

jugadors

1. Camarles
2. R Bítem
3. J i Maria
4. Cambrils U 
5. Pobla M
6. Vilaseca
7. Ulldecona
8. La Sénia
9. Camp Joliu
10. Cubelles
11. Aldeana
12. Gandesa
13. Arboç
14. Ampolla
15.  Hospitalet
16. E Canonja
17. Móra Nova
18. Catalònia

45
44
33
40
37
29
33
48
36
39
22
32
30
29
18
18
13
16

32
23
27
29
26
19
24
28
29
30
21
41
40
44
28
39
35
47

42
39
37
34
34
33
33
33
30
29
26
23
23
21
18
16
15
12

1. Vilanova
2. At S Just
3. S Ildefons
4. Martorell
5. Sitges
6. Tortosa E
7. Ascó
8. Santfeliuenc
9. Prat
10. Canonja
11. Gornal
12. Parc
13. At Vilafranca
14. Catllar
15.  Morell
16. Sarrià

42
43
38
26
27
19
23
28
22
27
24
31
29
26
19
19

20
18
25
18
23
19
24
26
27
30
34
35
34
35
36
39

43
40
38
31
28
27
27
26
26
24
23
21
21
19
15
12
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Gandesa, 3
Aldeana, 1

El Gandesa va guanyar el se-
gon partit seguit. 
Dani Guerrero, mister del 
Gandesa, va debutar a casa. 
Del partit va dir que “victòria 
important que ens fa sortir 
de la zona de descens. Tot 
i que queda molt, és un bon 
impuls. Cal dir que ens va 
costar molt entrar en el par-
tit. Poc a poc vam anar recti-
ficant i l’equip, a més, va fer 
un gran desgast que va per-
metre remuntar. A la represa 
vam ajuntar línies. Es cert 
que vam acusar el treball del 
primer temps. Malgrat això, a 
la segona meitat no ens van 

Victòria èpica de l’Ampolla 
contra un Cubelles que gua-
nyava 0-2 al descans. A la 
represa els ampolleros van 
marcar aviat, amb un gran 
gol de Joan Marc, i després 
van empatar, gol de Samu. El 
Cubelles va desaparèixer fins 
el minut 80 quan va reaccio-
nar i el partit va estar obert, 
amb opcions a les dues àrees. 
Ja al final, arran d’un corner, 
la pilota va anar al segon pal 
i Samu va rematar. Va ser el 
3-2. Acció polèmica perquè 
hi havia fora de joc posicional 
del local Joan Marc.
José López, mister de l’Am-
polla: “victòria molt important 
en un partit que es va com-
plicar molt al primer temps. 
Ells tenen gent molt ràpida i  
a la primera meitat ens van fer 
mal en les transicions, aprofi-
tant dues indecisions nostres 
per marcar el 0-2. El partit va 
ser igualat però ells van te-
nir més control i protagonis-
me. A la represa vam arriscar 
amb defensa de tres i l’equip 
va estar molt més posat, sent 
molt intens en els duels. Vam 
remuntar lluitant fins el final. 
És cert que a darrera hora ells 
amb espais van poder mar-
car però natros també vam 
generar ocasions clares, fent 
el 3-2 al 95. La veritat és que 
vam fer mèrits i el triomf va 
ser merescut per la reacció de 
la segona meitat. L’equip està 
entrenant i treballant força 
bé i mereixia un triomf com 
aquest”. El porter Alex Ròde-
nas va debutar. Denis Coch 
no acabarà fitxabt.
Francisco Caparrós, tècnic del 
Cubelles: “va ser un cop molt 
dur. A la primera meitat vam 
estar bé i vam tenir opcions, 
a més dels gols. Vam gene-
rar, però, com en les darreres 
setmanes, estem tenint difi-
cultats en l’aspecte anímic. 
Ens fan un gol i l’equip surt de 
la confrontació. I diumenge 
encara vam reaccionar al fi-
nal, amb el 2-2, i vam tornar a 
generar. Però ara la dinàmica 
és esta i és la que ens està to-
cant. El vestidor estava molt 
afectat. Vaig parlar amb els 
jugadors i la conjura és que 
seguirem per revertir la situ-
ació. El 3-2 va ser en clar fora 
de joc. Tampoc tenim massa 
sort amb decisions arbitrals”. 
El Cubelles ha perdut els dar-
rers 4 partits.

Ampolla, 3
Cubelles, 2

R Bítem, 1 
J i Maria, 2

El Jesús i Maria, segon, va as-
solir una victòria amb doble 
valor al camp del segon clas-
sificat, el Remolins Bítem (1-2).  
Un partit molt intens en el que 
l’àrbitre va posar un llistó molt 
alt amb les targetes. Els visi-
tants al minut 8 ja en portaven 
3. I es va perdonar una quarta 
a Àlex Pérez, que hagués estat 
l’expulsió. 
El duel va ser d’alt voltatge, 
amb més domini de pilota dels 
locals però sense generar oca-
sions clares, excepte una de 
Margalef. El Jesús i Maria va 
avisar en un parell d’ocasions 
i va avançar-se amb una es-
cletxa que va saber trobar Ro-
ger. Era el minut 38. 30 segons 
després, el propi Roger es va 
inventar un tret des de fora de 
l’àrea al pal llarg- A la represa, 
el R Bítem va fer l’1-2 als pri-
mers minuts. Però quan millor 
ho tenia, es va quedar amb deu 
(minut 60). Els de Bítem, van 
intentar-ho fins el final però 
no van poder generar. El J i 

Maria es va defensar amb mol-
ta gent per darrera de la pilota 
i va crear diverses opcions de 
contratac sense encert en les 
darreres passades.
Adrian, mister del R Bítem: “al 
primer temps vam dominar 
però ens va costar crear oca-
sions. De totes formes, està-
vem ben posats en el partit. 
Però un desajust va suposar 
el 0-1. Acte seguit, ens van fer 
el 0-2 arran d’una pèrdua. A la 
represa vam insistir i ens vam 
posar dins del partit, però poc 
després ens vam quedar amb 
deu i ens va tornar a costar 
encara que vam tancar al ri-
val a prop de la seua àrea. Al 
primer temps no es va mostrar 
la segona a un jugador rival i a 
la represa sí que es va mostrar 
la segona a Mamadi. Bé, una 
llàstima perquè teníem moltes 
il.lusions amb este partit. Però 
no queda una altra que seguir 
treballant”.
Lluís Fornés, tècnic del J i Ma-
ria: “primer que res felicitar al 
R Bítem i al seu cos tècnic per 
la proposta de joc i la intensitat 
en la que van jugar. Partit igua-
lat i intens en què en un minut 
al final del primer temps natros 
ens vam posar per davant amb 

dues accions de l’equip culmi-
nades amb qualitat per Roger. 
A la represa, vam rebre l’1-2 
i, tot i que ells estaven en 10, 
vam haver de defensar més 
enrere perquè el R-Bítem ens 
va pressionar per assolir l’em-
pat. L’equip va saber sofrir i va 
aconseguir un gran triomf al 
camp d’un gran rival”. 

fer molt de mal, excepte al-
gunes centrades laterals. Ja 
al final, amb espais, vam te-
nir un parell de possibilitats 
i en afegit vam sentenciar. 
En línies generals, l’equip va 
creixent i està treballant molt 
bé”. Sergi, Pau i Saumell van 
marcar pels gandesans. 
Subi, mister de l’Aldeana: 
“vam concedir massa; era un 
partit que havíem de guanyar 
però no vam saber portar-lo. 
Gerard va fer el 0-1 però 
després ens van empatar i 
vam passar la fase habitu-
al de dubtes quan rebem un 
gol i ens van marcar el 2-1 
amb una rematada al segon 
pal. A la represa vam canviar 
el sistema i vam tenir dos o 
tres ocasions per poder em-
patar i ja al final arran d’una 
altra indecisió ens van fer 
el 3-1 que va sentenciar. El 
Gandesa va fer mèrits però 
la derrota també va venir per 
demèrits nostres. Ara hem 
de centrar-nos en intentar 
no baixar, buscant canviar el 
que estem fent malament”. 
Rafa Llop (Tortosa Ebre) va 
debutar amb l’Aldeana. Po-
drà jugar uns partits fins que 
marxe a Islàndia. 

Amposta-Godall, 5-1
El líder Amposta va golejar 
però va patir per a fer-ho per-
què a manca de 10 minuts 
el resultat era 2-1. Al final, 3 
punts més per als locals en la 
seua lluita per ser campions.
Ferran Simó, mister de l’Am-
posta: “el resultat va ser to-
talment enganyós. Molt aviat, 
un error nostre, va suposar un 
penal clar que fou el 0-1 al mi-
nut 1. El pla de partit va quedar 
condicionat i la primera meitat 
es va fer llarga, amb joc lent i 
travat amb interrupcions. Ells 
es van fer forts i van disposar 
d’una opció per marcar el 0-2. 
A més, les oportunitats que 
natros vam tenir no les vam 
concretar i llavors van entrar 
les precipitacions. Abans del 
descans vam empatar i vam 
poder calmar-nos. A la represa 
vam estar millor en circulació 
i a partir del 2-1 vam disposar 
de més espais i en els darrers 
10 minuts vam fer els altres 
gols. I després encara vam te-
nir algunes opcions més. Re-
sultat molt abultat davant d’un 

Godall que va fer el seu partit i 
que va competir força bé i ens 
va fer en diverses fases que es-
téssim inquiets”.
Manu, tècnic del Godall: “sabí-
em que era un camp molt di-
fícil però ens vam trobar amb 
un regal sols començar, arran 
d’una errada defensiva local,  
que va suposar un penal a fa-
vor i el 0-1. A partir d’aquell 
moment vam tindre alguna 
arribada però amb poca clare-
dat; ells van tindre una ocasió 
molt clara en què Oriol va fer 
una bona aturada i van fer un 
pal. No va ser fins al 35 quan 
l’Amposta ens va empatar. A la 
represa el partit va seguir dis-
putat, amb alguna ocasió a les 
2 àrees. L’Amposta es va avan-
çar amb el 2-1 però el partit 
va estar obert fins al 79 quan 
ens van fer el 3-1 i després ens 
van caure 2 gols més en pocs 
minuts. Vam córrer molt. Als 
minuts finals ells van ser supe-
riors. Penso que no ens vam 
merèixer un resultat tant abul-
tat, tal i com va anar el partit”.

Roquetenc-la Cava, 1-3
La Cava va fer un altre pas 
endavant guanyant el Ro-
quetenc. Ja son 15 jornades 
seguides sense perdre. Aleix 
i Pedro van marcar fruit de 
l’efectivitat dels caveros al 
primer temps. A la represa, 
el Roquetenc va millorar i 
Morales va marcar un gran 
gol. Quan pitjor podia pas-
sar-ho la Cava, un penal a 
l’àrea local va suposar l’1-3 
i la sentència.
Mario, mister del Roque-
tenc: “sabíem del potencial 
de la Cava sobre tot a nivell 
ofensiu. Ells van sortir més 
posats i una errada nostra va 
originar el 0-1. Vam inten-
tar fixar-los amb dos puntes 
atacant per fora a les esque-
nes i en ocasions van fer-ho 
bé. No obstant, una centra-
da lateral va suposar el 0-2, 
un gol que ens va  fer mal. 
A la segona meitat ells van 
haver de tirar línies enrere 
perquè natros vam ser més 
intensos i vam buscar l’es-
quena de la seua defensa. I 

vam trobar el premi amb el 
gol. Malauradament,  pocs 
minuts després del gol ens 
van xiular un penal. Es po-
dia xiular però hi ha moltes 
accions com esta i no es 
xiulen. Quan millor estàvem 
i més vam sotmetre ens van 
fer l’1-3 que va ser un gol 
que va sentenciar”.
Kiki, mister de la Cava: “sa-
bíem que seria un partit 
complicat. No obstant, vam 
sortir enxufats i en les dues 
primeres ocasions ens vam 
avançar amb el 0-2. Això 
ens va donar tranquil.litat. A 
la represa vam haver de fer 
enrere perquè el Roquetenc 
va pressionar més amunt 
però vam estar ben col.lo-
cats i vam buscar la contra. 
Ells ens van marcar i quan 
semblava que havíem de pa-
tir, un penal va ser l’1-3 i el 
partit va quedar sentenciat. 
Content per la victòria, afi-
ançant la segona plaça. Ens 
dona força perquè ara ens 
venen partits complicats”.
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Ametlla, 4
J i Maria, 1

L’Ametlla va guanyar el filial 
del Jesús i Maria i ja recupe-
ra la tercera plaça. Els caleros 
van decidir a la segona meitat 
davant d’un Jesús i Maria que 
aviat a la represa es va quedar 
amb deu. Els partidalencs fa 4 
jornades que no puntuen.
Xavi Subirats, mister de l’Amet-
lla: “va ser un partit complicat 
de jugar pel vent. Natros, a la 
primera meitat el vam tenir en 
contra. Vam crear moltes oca-
sions clares. Ells es van avan-
çar però vam empatar i vam fer 
el 2-1 aprofitant un dubte del 
porter. Crec que el 2-1 era curt 
al descans. Penso que vam ju-
gar molt bé contra vent. A la 
represa amb el vent  a favor el 
ritme va ser lent. Ells van que-
dar-se amb deu i ja van arribar 
poc excepte un tret des de fora 
de l’àrea. Natros vam tenir mo-
ments i vam fer dos gols mes 
i vam generar altres opcions. 
Tercera victòria seguida; anem 
partit a partit buscant la sego-
na plaça que ara podria ser un 
objectiu”. Llorenç, mister del 
Jesús i Maria: “ vam començar 
bé, tenint el vent a favor. Vam 
crear dos ocasions i vam fer 
el 0-1. Ens van empatar arran 
d’un error nostre. Penso que la 
primera meitat va poder aca-
bar 3-3 per les ocasions dels 
equips. Partit trencat. Penso 
que van haver moments en 
què els vam tenir i era quan 
haguéssim hagut d’aprofitar 
per més mal, per les ocasions. 
També admeto que ells van te-
nir els trams del partit en què 
van perdonar. A la represa, una 
setmana més, un error infan-
til, ens va deixar en deu. Vam 
aguantar però amb deu i vent 
en contra no vam poder re-
accionar. Els errors propis ens 
penalitzen i ara ja cal, pensar 
en el Xerta un partit que, des-
prés dels darrers resultats, és 
com una final. N’hem de parlar 
i millorar estos errors”.

S. Bàrbara, 6
Flix, 0

El Santa Bàrbara va explotar en 
el partit contra el Flix. Amb el 
Santa fitxaran aquesta setma-
na Francis (defensa que estava 
al Jesús i Maria) i Edgar Fer-
reres.
Jordi Roda, president i tècnic 
del Santa Bàrbara: “ni la set-
mana passada érem tan do-
lents ni esta tan bons. Ens va 
sortir un partit molt complert. 
Ens vam avançar aviat i al mi-
nut 30 vam fer el 2-0. El partit 
va estar molt obert i amb l’1-0 
el Flix ens va castigar bastant 
amb diverses ocasions. Vam 
fer el 2-0 i poc abans del des-
cans, Àngel va marcar el 3-0 
de falta per l’escaire. A la re-
presa, natros vam estar tan-
cats, ja sabem com jugar al 
nostre camp. Vam fer un partit 
serio. Ivan Vallés va fer el 4-0, 
arran d’una centrada d’Àngel. 
Posteriorment Balada va cul-
minar el hat tric i finalment, de 
vaselina, Callau va marcar el 
6-0. Partit rodó. Vam ser efec-
tius”. Jordi Roca, tècnic del 
Flix: ”partit per oblidar del Flix. 
No vam sortir amb l’actitud  ni 
amb la intensitat adequades. I 
quan vam buscar entrar en el 
partit ja vam anar a remolc. La 
sort tampoc va acompanyar: 
vam tenir opcions clares sen-
se poder transformar-les i en 
canvi el Santa Bàrbara va ser 
mol contundent, cada arriba-
da amb perill va ser gol.  A la 
represa amb el 3-0 vam inten-
tar-ho, però el 4-0 va senten-
ciar. Passar pàgina i recuperar 
la dinàmica guanyadora fent 
també autocritica”. 

Pinell, 3
Catalònia B, 0 

Xerta, 2
Tortosa E, 4

El Tortosa Ebre, en dinàmica 
negativa, van guanyar al camp 
d’un Xerta que acumulava 
bons resultats en les darreres 
jornades. Des de Xerta: “sabí-
em que era un partit important 
per sortir de la zona de baix. 
Però, en general, l’equip no va 
tenir el seu millor dia. Pensem 
que va ser mèrit de Tortosa i 
demèrit nostre. A la primera 
meitat el Tortosa ens va su-
perar en tot. I el 0-3 ho indi-
cava al descans, sobre tot per 
la primera mitja hora. Després 
el partit es va igualar. Així ma-
teix, dir que ells van ser con-
tundents en les ocasions que 
van crear. I en defensa també 
va ser-ho. A la represa vam fer 
diverses modificacions i aviat 
vam reduir distàncies arran 
d’un bon gol. No obstant, va 
ser clau que deu minuts des-
prés ens van fer l’1-4. En estos 
deu minuts natros vam tenir 
una ocasió molt clara per en-
trar en el partit. Va ser l’únic 
moment. La pilota va superar 
el seu porter, i un defensa la 
va traure sota els pals. No vam 
defallir i vam marcar el 2-4 
però llavors el Tortosa va ser 
molt contundent i bastant fia-
ble en defensa. Ho vam inten-
tar però ja va ser amb precipi-
tació. Vam tenir alguna ocasió 
però al no fer el 3-4 ja no vam 
poder tenir possibilitats. Era 
un partit important i natros 
no vam estar a l’altura. Toca 
seguir i ja pensar en el proper 
partit a Jesús i Maria”.
Òscar Rumense, tècnic del 
Tortosa Ebre: “per fi l’equip 
va fer un partit complert, so-
bre tot a nivell defensiu i per 
fi primera victòria fora. Molt 
content. Sabíem com jugar el 
Xerta al seu camp, on ells són 
molt forts en accions a pilota 
aturada. Vam sortir molt in-
tensos i en la primera jugada 
un juvenil de primer any Marc 
Beltran, va fer el 0-1. L’equip 
va seguir amb el plantejament 

Un gol d’Àlex Curto a la se-
gona meitat va decantar el 
triomf del costat dels locals.
Cristian, mister del Masden-
verge: “vam fer en general un 
bon partit. A la primera meitat 
ens vam defensar amb ordre 
i no ens van generar excep-
te un tret de Mauri. Sobre el 
minut 20 vam començar a 
desplegar-nos millor i una 
centrada va comportar una 
rematada i del rebuig del 
porter Garxet va marcar l’1-
0. Amb el marcador favorable 
vam estar bé. I en accions a 
pilota aturada vam tenir les 
nostres opcions, prou clares, 
la que més al darrer minut de 
la primera meitat. A la represa, 
aviat, un desajust nostre va 
suposar l’empat. Això ens va 
afectar i el Perelló va ser quan 
va estar millor. Natros vam fer 
canvis i vam buscar obrir el 
camp fent centrades laterals.  
En una d’elles, Alou va cen-
trar i Àlex va marcar el 2-1. A 
la contra vam poder matar el 
partit. No vam fer-ho i al final 
vam haver de patir. Victòria 
important per distanciar-nos 
des equips de baix i també 
per mirar cap amunt”.
Xavi Castillejo tècnic del 
Perelló: “l’equip va treballar 
molt bé, i en defensa, tot i 
rebre dos gols, va millorar. 
El Masdenverge és un rival 
complicat, fort a casa. L’estat 
del camp no afavoreix el joc 
però això no és excusa per-
què està malament per tots 
dos equips. A la represa vam 
reaccionar i vam empatar. 

El Pinell va assolir la segona 
victòria seguida en guanyar el 
cuer el Catalònia.
Pau Alegria, mister del Pinell: 
“va ser un partit que es pre-
veia complicat perquè el Ca-
talònia va l’últim però no amb 
massa distància de punts. I per 
ells podia ser una oportuni-
tat d’enganxar-se. No obstant 
vam sortir molt conscienciats i 
aviat John va marcar l’1-0, als 
30 segons. Ens vam alliberar i 
els primers 35 minuts van ser 
un atac i gol, fent Morris el 
2-0 després d’un llançament 
ràpid de Bayerri de córner. A 
partir d’aquí, vam generar més 
ocasions clares però el porter 
del Cata va mantenir al seu 
equip dins del partit. El Cata-
lònia no va generar ocasions 
excepte un tret al pal. Ens vam 
trobar còmodes, fent moltes 
arribades. A la segona meitat 
vam efectuar 4 canvis i vam 
seguir en la mateixa tònica. 
Vam pecar de ser massa indi-
vidualistes fins que Kochini va 
superar a tots els rivals que li 
van sortir al pas i va establir el 

Masdenverge, 2 
Perelló, 1

i el gol ens va donar segure-
tat. Durant la primera meitat 
vam dominar el joc i vam fer 
dos gols més i altres opcions. 
El 0-3 al descans fou just. A la 
primera jugada de la represa, 
el Xerta va fer l’1-3 arran d’una 
bona jugada. Vam passar una 
fase en què no vam estar bé 
però ens vam refer i fruit d’ai-
xò va arribar l’1-4 en una ju-
gada de pillo d’Àlex que va 
pressionar al seu porter. No 
obstant, acte seguit, ens van 
fer el 2-4 i ens van collar molt, 
en accions a pilota aturada. Es 
va fer un gran treball i al final 
vam generar un parell de ju-
gades clares i un gol anul.lat 
per fora de joc que penso que 
no era. Vam ser mereixedor 
de la victòria i ara ja cal pen-
sar en el proper partit contra 
el Masdenverge”.

L’equip va buscar el segon 
gol i va tenir una fase que va 
estar a prop. Però va ser el 
Masdenverge qui va marcar i 
natros, tot i lluitar fins el final 
i que l’equip va buidar-se, no 
vam poder igualar el marca-
dor perquè ells es van defen-
sar amb molt d’ordre”.

3-0. Millorem en defensa, dos 
porteries seguides a zero. Ens 
acostem a la zona mitjana de 
la taula. Tres punts molt im-
portants, a set del descens di-
recte. Felicitar al Cata; tot i les 
baixes, va fer un partit serio i 
va competir”.

Alcanar, 5 
Camarles, 1

El Camarles va avançar-se i 
la veritat és que va ser supe-
rior en diversos moments del 
partit, tenint ocasions clares. 
Però l’Alcanar, amb molta 
pólvora, va ser letal i va po-
sar la directa golejant a la re-

presa. Un resultat molt abultat 
i que no va reflectir el que va 
succeir sobre el camp. Però la 
contundència dels locals i la 
que no van tenir els visitants, 
va determinar.
Ruben Subirats, tècnic de 
l’Alcanar: “la valoració és 
molt positiva pel resultat però 
penso que vam fer dels pitjors 
partits a casa. Però la diferèn-
cia va ser que fórem contun-
dents. Vam saber sofrir en els 

moments del partit en què 
ells foren superiors i a la re-
presa vam remuntar amb el 
2-1 i llavors vam tenir opcions 
i espais i van venir els altres 
gols. Resultat molt abultat. En 
cap moment va ser un ball. En 
absolut va ser un partit molt 
més complicat i el Camarles, 
un equip be treballat, hagués 
pogut decantar del seu costat 
en determinants moments”. 
Tercera victòria seguida i 

els canareus que progres-
sen. Blanco va debutar amb 
l’equip. També s’ha incorpo-
rat el porter Aleix Bel.
Florin, mister del Camarles: 
“vam començar molt bé i vam 
fer el 0-1, tenint ocasions 
clares. Vam perdonar i ells 
van empatar. Però la primera 
part nostra va ser molt bona. 
De traca. Ens va faltar la defi-
nició. Al descans ens en vam 
anar en bones sensacions. A 

la represa vam començar bé;  
després el partit es va igualar. 
Penso que el vaig perdre jo. 
Els canvis els vaig fer massa 
aviat; amb l’1-1 no puc can-
viar diversos jugadors. I des-
prés vam rebre el 2-1 l’equip 
va baixar els braços i van vin-
dre els altres els gols. Hem 
d’aprendre. Durant 60 minuts 
vam ser superiors però poste-
riorment vam baixar els bra-
ços”.
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4A CATALANA

En la 15ena jornada de la Divisió d’Honor, al grup 3, l’Amposta es 
va imposar al Vinyols per 3-1 i el Roquetes va sortir golejat de la 
pista del Mediterrani (6-0). L’Amposta és tercer i el Roquetes setè. 
A la lliga de Primera divisió, jornada 13, els resultats foren: Fut-
sal Tortosa-Capçanes 6-4; Tivissa-Hostal l’Anton de Batea 3-6; 
Vandellós-Ascó 1-1; Móra d’Ebre-Rapitenc 4-3; Experience Am-
posta-Móra la Nova 8-8; Alcanar-Futsal Flix.  El Futsal Tortosa, 
l’Alcanar i Hostal de l’Anton de Batea són els tres primers amb 
30 punts. 

Futbol femení

Jornada de recuperació
Amposta-Canareu 9-1
Ametlla-Tortosa 2-4

Ara la lliga està actualitzada:
L’Alcanar és líder amb 24 
punts, seguit per l’Amposta 
amb 23, la Rapitenca 21 i el 
Roquetenc 20.

A la segona divisió, futbol-11, jornada 17, l’Aldeana va golejar el 
Montblanc per 0-8. El Gandesa va perdre al camp de l’Icomar 
(3-2). I el Roquetenc va empatar a casa contra el Riudoms (1-1).  
L’Aldeana és tercera. El Gandesa onzè i el Roquetenc 12è.
Pel que fa a la lliga futbol-7 Terres de l’Ebre, 14ena jornada, els 
resultats: Femení Alcanar-R Bítem 10-0; Olimpic-Rapitenca 2-4; 
Amposta-Arnes ajornat; La Plana S Bàrbara-Tortosa Ebre 1-8; 
Campredó-Ampolla 6-0. El Femení Alcanar, líder, té 39 punts.
El Perelló, segon a la taula, en té 31.

La Propera jornada, la 12

(2 de març)
Amposta-Alcanar
Rapitenca-Aldeana
Ametlla-la Plana
Vinaròs-Tortosa
Perelló-Roquetenc
Canareu descansa

Centre Esports 
Tortosa

El sènior masculí, en el marc 
de les 12 h d’handbol ‘Joan 
Obiol’ va aconseguir una nova 
victòria enfront del Cornellà 
B, tercer classificat, per 32 a 
28. En la propera jornada, el 
CE Tortosa visitarà el Vilanova 
Blau. Una victòria i, depenent 
de resultats de tercers, podria 
comportar matemàticament 
la permanència. Altres resul-
tats: el juvenil masculí va per-
dre 23-28 contra el Terrassa. 
El cadet va caure per la míni-
ma contra el GEIEG 35-36. I 
l’infantil va perdre 29-40 amb 
el S Quirze.

El sènior femení va plantar 
cara al segon classificat, el 
Gavà B (29-27). Bon partit de 
l’equip, que poc a poc va con-
solidant un canvi pel que fa a 
actitud i defensa. Des del club 
“felicitem tot l’equip per dei-
xar-s’hi la pell i haver protago-
nitzat una defensa tan millo-
rada respecte la primera volta. 
Aquest és el camí!”.

Club Handbol 
Amposta

Victòria importantíssima 
del sènior femení del Club 
Handbol Amposta, lider de 
la Lliga catalana, enfront el 
segon classificat, el Grano-
llers Atlètic per 26 a 22. 
Un partit molt disputat en el 
que les ampostines van anar 
sempre davant al marcador. 
Sense poder agafar rendes 
superiors a tres-quatre gols 
s’arribaria al descans amb 
el resultat de 16-12. A la 
represa l’Amposta va man-
tenir la diferència de gols 
obtinguda els primers tren-
ta minuts, amb la dificultat 
afegida de disputar sis mi-
nuts en inferioritat per tres 
exclusions gairebé conse-
cutives. 
Tot i això, el conjunt am-
postí es va mantenir ferm 
tant en l’aspecte ofensiu 
com el defensiu podent en-
dur-se els punts en joc. 
Diumenge vinent el Club 
Handbol Amposta es des-
plaçarà a la pista del Bar-
celona Sants, per disputar 
(a partir de les sis de la tar-
da) el partit corresponent a 
la vint-i-dosena jornada de 
Lliga Catalana.

Club Volei 
Roquetes

Derrota del sènior del Vòlei 
Roquetes de Súper Lliga 2 per 
3 a 0 en la seva visita al Tarra-
gona Sant Pere i Sant Pau. 
Al Ilarg del primer set, els ro-
quetencs van mostrar un gran 
joc d’atac, fet que els perme-
tia tenir dues pilotes per poder 
emportar-se el set, però una 
bona ratxa en bloqueig dels 
locals els va impedir tancar-lo 
i finalitzant així amb un ajus-
tat 27-25. Al segon set l’equip 
local va mostrar un gran nivell 
en el servei i es van emportar 
el set amb facilitat per 25-17. 
El tercer va tornar a ser de 
màxima igualtat, amb distàn-
cies curtes en el marcador i 
arribant a estar 21-21. A partir 
d’aquí, l’equip local va demos-
trar el seu potencial, el perquè 
és el líder del grup i va mostrar 
la seva millor versió aconse-
guint tancar el set i el partit 
per un ajustat 25-22. Demà el 
Vòlei Roquetes rebrà al Xàtiva 
a les 19:30 h. A més, es farà la 
presentació de tots els equips 
del club. (Blanca Querol)

Handbol Club 
Perelló

Veterans. Jornada 12

Demà, presentació 
dels equips del club

Futbol sala

Tivenys, 4
Gandesa, 1

El Tivenys va oferir una de les 
millors versions. Es va avançar 
arran d’una falta. El Gandesa va 
empatar. A la represa els de Ti-
venys va fer 4 canvis. Aviat van 
marcar el 2-1. El Gandesa, amb 
Guillem de porter, va buscar la 
contra però el porter local va 
estar encertat. Els locals van 
marcar el 3-1 i el 4-1. Ja a les 
acaballes el partit es va escalfar 
amb situacions que van sobrar.

La Galera, 4
Benissanet, 3

Olímpic, 1
Fatarella, 0

L’Olímpic va vèncer per la mí-
nima a la Fatarella. Els locals es 
van avançar aviat, arran d’un 
gol de penal. A la represa, els 
visitants van quedar amb 10 
per un expulsió “molt rigorosa. 
En aquest àrbitre ja hem tingut 
alguna dificultat en altres par-
tits”, deien des de la Fatarella. 
L’Olimpic no va sentenciar, tot 
i generar ocasions, i la Fatarella 
va estar viva fins el final “tenint 
dues ocasions clares per em-
patar. Pensem que el resultat 
va ser injust”, van dir des de las 
Fatarella.

L’Ametlla, 3
Jesús i Maria, 1

Partit igualat a la primera mei-
tat amb domini local però 
sensació dels visitants d’estar 
ben col.locats. En una acció 
desafortunada dels locals,  
va arribar el 0-1. La clau fou 
l’empat a poc del descans. A la 
represa els caleros van millo-
rar i arran d’una indecisió visi-
tant va venir el 2-1. El partit es 
va trencar. El J i Maria va tenir 
dues opcions, amb un traves-
ser. Del 2-2 es va passar al 3-1.

Ginestar, 1
Horta, 0

El Ginestar va fer un altre pas 
avant en la lluita per l’ascens. 
Va guanyar a l’Horta que por-
tava 9 jornades sense perdre. 
Partit molt igualat i tàctic, amb 
poques ocasions. El Ginestar 
buscava centrades laterals i així 
va poder generar l’1-0, obra de 
Titi. Amb l’1-0, el Ginestar va 
viure els millor moments. A la 
represa, l’Horta va canviar el 
sistema i va buscar tenir el con-
trol del joc assumint riscos. El 
Ginestar, molt ferm tot i que el 
partit va estar incert per l’ajus-
tat del marcador. En els darrers 
minuts els locals van tenir op-
cions per fer el 2-0. En afegit, 
un tret d’un jugador terraltí, els 
visitants van reclamar penal. El 
resultat va ser just. El Ginestar 
va estar ben posat i va tenir ofi-
ci i textura d’equip capdavan-
ter. Gran ambient amb molta 
gent al camp.

La Cava B, 0
Amposta B, 2

L’Amposta B continua líder 
després de guanyar a la Cava. 
Partit marcat pel vent que els 
locals van tenir-lo a favor a la 
primera meitat. Malgrat això 
va ser l’Amposta qui va gene-
rar un parell d’ocasions dis-
posant de dos penals, un el va 
aturar Raül, jugador de camp 
que dissabte va fer de porter 
les baixes. L’altre penal fou el 
0-1. A la represa, la Cava va 
millorar, va tenir més pilota. 
Però excepte una ocasió, no 
va generar amb claredat però 
va fer tancar a l’Amposta que 
va tenir dificultats. Va ser així 
fins al minut 70 quan arran 
d’un córner, el visitant Sergi 
va establir el 0-2. Balta tècnic 
local: “a la represa contra vent 
vam estar millor després d’un 
primer temps en què no ens 
vam poder adaptar al partit”. 
Oliver, de l’Amposta: “a la pri-
mera meitat contra vent vam 
estar molt bé però a la represa 
la Cava ens va tancar i vam ha-
ver de patir, sense poder estar 
còmodes al partit”.

S Jaume, 2
Torre de l’Espanyol, 0

El Sant Jaume va recuperar la 
dinàmica guanyadora superant, 
a la segona meitat, a la Torre 
de l’Espanyol. A la primera part, 
el S Jaume va dominar però li 
va faltar claredat a l’àrea. I els 
visitants van tenir la seua op-
ció amb una falta que va anar 
a l’escaire. Els locals van insistir 
a la represa i van marcar l’1-0 
que va donar tranquil·litat. Ro-
ger Pardo va fer el 2-0 i va sen-
tenciar. Els visitants, que van in-
tentar jugar la pilota en moltes 
fases, van disposar de la darrera 
ocasió per reduir distàncies.

Campredó, 0
Corbera, 3, 2

El Corbera es refà dels resul-
tats a casa, golejant al Cam-
predó, equip que segueix min-
vat per les baixes. Els terraltins 
van fer el millor partit, defen-
sant amb solidesa i decidint en 
els primers 20 minuts amb el 
0-2. Amb el 0-1 els locals van 
tenir dues opcions. La sego-
na meitat va ser més igualada, 
amb control dels corberans i 
intents infructuosos del Cam-
predó per entrar en el partit. Al 
final, amb espais, el visitant Ar-
nau va sentenciar amb el 0-3.
Bona imatge del Corbera.

remuntar abans del descans. 
A la represa la Galera va em-
patar però 3 minuts més tard 
els visitants es van posar amb 
el 2-3. Adama va empatar de 
nou i ja en afeigit un penal a 
favor dels galerencs va su-
posar el 4-3, transformat per 
Eric. Els visitants, de la jugada, 
van reclamar “una falta clara 
en l’acció prèvia al penal”. Un 
empat no hagués estat injust.

La Galera va guanyar el Be-
nissanet en un partit molt in-
tens i obert. Els locals es van 
avançar però el Benissanet va 
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EQUIP DE LA JORNADA

ENTRENADOR DE LA JORNADA:  JOSÉ LÓPEZ (AMPOLLA)

TOP SECRET

LA GRAN COMILONA
LA PORTADA DE LA SETMANA

JO
AQ

U
IN

 C
EL

M
A

Com aquella pel·lícula francesa 
“La gran comilona”. Després del 
partit de la Rapitenca al camp 
de la Grama,  els savis de la 

Rapitenca se’n van anar a dinar 
a un restaurant de Sant Pere 

Molanta. Fernando, el president, 
Pedro el metge, Marti Garcia i 
Carcellé. I van  menjar calçots 
arrebossats, cargols, peus de 
porc, botifarra, secret ibèric 
i vi en porró. A la foto els va 
faltar saludar amb la maneta. 

Crec que Fernando seguirà a la 
presidència.

EQUIP DE LA SETMANA: SANTA BÀRBARA.
DES QUE VA AGAFAR L’EQUIP JORDI RODA EL SANTA 
BÀRBARA ESTÀ IMPARABLE. AQUESTA SETMANA 6 

GOLS AL TOTPODERÓS FLIX I TRES DE LA SEVA NOVA 
ESTRELLA, BALADA.

· 2a catalana: van perdre Ca-
marles i Remolins-Bítem. Els 
primers deu classificats, sepa-
rats per 13 punts, ens espera 
un final de lliga d’aupa.
·Gumiel segueix a casa, no vol 
jugar. Jo puc entendre que 
està enfadat amb la directiva 
actual però el Gandesa i els 
seus companys el necessiten. 
La dada curiosa és que quan 
estava Ivan Romeu, pel motiu 
que sigui, no es va poder fit-
xar. Ara arriba el nou mister i 
d’immediat s’ha fitxat a Ñoño 
(Pobla B).
· Gran moment de forma d’un 
dels jugadors veterans de 
l’equip senienc: Lleixà, el Leo-
nardo Dicarpio del vestidor. A 
més, ara fa vida espiritual. 
· Rècorda la Canonja: ha tin-
gut sis porters en deu jorna-
des.
· Entre Cosido i Marcos han 
fet un gir al Catalònia. Però els 

resultats no acompanyen; fa 
dues jornades van perdre 3-0 
però fins al 74 només perdien 
1-0; aquesta setmana, una llàs-
tima amb 2-0 guanyant i el rival 
els va empatar.
· De l’equip inicial d’aquesta 
setmana, de la Rapitenca, no-
més queden dos jugadors de la 
campanya passada. Dan i Ge-
rard Verge que va tornar a ser 
titular i espero que no va ser-ho 
perquè vaig dir la setmana pas-
sada que un sector de l’afició 
no entenia la seva suplència. 
No sóc endeví però acostumo 
a encertar. A la persona que 
m’ajuda per posar els gols de la 
Rapitenca per al portal ebrenc, 
li vaig dir diumenge: “avui 0-3”. 
I ja veuen: al final 1-5. Bingo. 
Partidàs de l’equip de Jordiet, 
generant 13 ocasions de gol. 
Aquest equip se salvarà si o si, 
ho diu Joaquin Celma.
· Jo estic segur que l’Aldena se 

salvarà però compte a aquestes 
dades: en els deu partits de Xavi 
Cid, quatre victòries. Des de la 
seva marxa, últims deu partits, 
només dues victòries. Per pujar 
tocaria fer miracles.
· L’equip senienc segueix impa-
rable. Ja té els mateixos punts 
que tota la temporada passada: 
33, amb l’handicap que hi ha-
via dos equips més. A la segona 
volta l’equip està invicte i ara 
enfrontaments d’alt voltatge 
contra R-Bitem i Ulldecona.
· Compte amb l’Alcanar. L’equip 
és cada cop més compacte, 
aquesta setmana els cinc gols 
els van fer jugadors diferents 
i porten 3 partits consecutius 
guanyant. Propera campanya 
aniran a per cotes majors.
· Al Tortosa Ebre B, a l’estiu, el 
Remolins-Bítem li va agafar  ju-
gadors; però no passa res. Òs-
car Rumense es reinventa cada 
campanya. Han jugat ja 8 juve-
nils i tres van ser protagonistes 
a Xerta: Marc Beltran, Jan i Mi-
ralles.
· Molt bona actuació d’Anna 

Domínguez en el partit Ampo-
lla-Cubelles. Únic error el ter-
cer gol local, tot i que era juga-
da més d’assistent. La pregunta 
del milió: per què no hi ha més 
dones arbitrant?.
· Imparable la Cava, 15 partits 
sense perdre, segon lloc con-
solidat, i només ha perdut dos 
partits. El secret: la unió del 
vestidor, barreja de veterania 
i joventut, lideratge de De la 
Torre i de Marc Perelló.
· Segons va manifestar el presi-
dent de l’Ampolla, Ferran Gal-
ve, al programa de Michel, per 
a la temporada vinent hi ha 
gent que vol agafar les regnes 
del club. Ignoro si són els ger-
mans Capera o Aitor, només sé 
que hi ha gent que volen aga-
far el comandament i recuperar 
jugadors de la localitat. Aitor va 
afirmar dilluns a Minut 91 que 
és cert que s’han fet reunions 
i que ell ajudarà però va aclarir 
que no seria el president.
· Roger Solà, crac del Jesús i 
Maria, ja té dues ofertes per a la 
temporada vinent.

· La dona de José Bertomeu 
‘Pepi’ em va enviar fa uns dies 
unes botifarres. La millor boti-
farra d’ou tradicional de Cata-
lunya es troba a la carnisseria 
de Glòria Curto, de Camarles.
· Hi ha persones que són afor-
tunades, fa uns dies li vaig 
escriure a Ramon Sancho i 
li vaig preguntar: “com va la 
teva vida?”. I m’envia la foto 
d’una dona, un bombó. “És la 
meua parella. Portem 24 anys 
de casats”, me va dir Sancho. 
Ell ha de ser el mister del filial 
de la Rapitenca, sí o sí. Cui-
deu les dones si us plau diu la 
dita que si l’home en dóna un, 
elles te’n donen cinc.·El mis-
ter del Camarles B, Florin, fa 
dues setmanes va tenir un rè-
cord curiós. No el van expul-
sar però aquest mateix àrbitre 
ho va fer en els 3 últims partits 
que va xiular al Camarles.
· A Gandesa han començat 
les obres a les instal.lacions 
esportives on hi haurà una 
nova tribuna, un restaurant i 
un gimnàs.

DIRECTIVA CF ALCANAR DIRECTIVA CF SANTA BÀRBARA

Sisco, Ruben Cabrera, Adrià Vallsells, Jordi, Sergi José, Ion Oslobanu i Jan.
Ivan Vallés, Abde, Jordi Roda, Ainoa Muñoz, Josep Callau, MikelEstarich. 

Falten Xavier Arasa i Àlvaro Aixendri.

MARC PERELLÓ
(La Cava)

PAU RIPOLL
(Gandesa)

ALEIX BEL 
(Alcanar)

MARGALEF
(Tortosa Ebre B)

JUAN CORTÉS
(Masdenverge)

JORDI CALLAU
(Ametlla)

SAMU
(Ampolla)

HUGO
(Tortosa Ebre)

BALADA
(S Bàrbara)

NARCÍS
(La Sénia)

VERGE
(Rapitenca)

ROGER SOLÀ
(Jesús i Maria)

ADRI
(Ulldecona)

RAUL 
(La Cava B)
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MERO
AL FORN

PREPARACIÓ:
Preescalfa el forn a 180 graus. 
Mentre s'escalfa, pela i talla els 
tomàquets i la ceba en rodanxes.
En una safata de forn, posa 
una mica d'oli d'oliva i fes un 
llit amb les verdures tallades. A 
sobre, ves posant els filets de 
mero i esprem el suc de la lli-
mona sobre els filets. Afegeix 
també els grans d'all picats.
Condimenta amb sal i pebre al 
gust, i afegeix herbes fresques 

com ara julivert o romaní si 
ho desitges.
Rega els filets amb l'oli d'oli-
va restant.
Cou al forn durant uns 20-25 
minuts, o fins que el peix es-
tigui ben cuit i es desfaci amb 
una forquilla.
Serveix calent, acompanyat 
d'una guarnició de verdures 
al vapor, arròs blanc o una 
amanida verda.

INGREDIENTS:

· 4 filets de mero
· 2 tomàquets madurs
· 1 ceba gran
· 2 grans d'all
· 1 llimona
· 4 cullerades d'oli d'oliva extra 
verge
· Sal i pebre al gust
· Herbes fresques com ara juli-
vert o romaní (opcional)
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VOLS ANUNCIAR-TE? Aquest és el teu espai privilegiat deAquest és el teu espai privilegiat de PUBLICITAT 977 279 290977 279 290
publicitat@mesebre.cat

112

TELÈFONS D’INTERÈS 
EMERGÈNCIES
MOSSOS D’ESQUADRA
BOMBERS
URGÈNCIES  (AMBULÀNCIES)

Secció patrocinada per:

AMPOSTA 
Local a l’avinguda 

la Ràpita
en lloguer. 

Superfície 220 m2. 
Ideal qualsevol
tipus de negoci. 

Dona a dos carrers
674 55 20 17.

LES CASES D’ALCANAR 
Carrer Trafalgar. 
Local comercial

a l’Avinguda Principal.
Façana envidriada. 

Totalment condicionat.
Ideal per a qualsevol

activitat de cara al 
públic. 

977 25 27 27

LA RÀPITA
Plaça d’aparcament 

amb traster en lloguer.
A l’edifici El Mariner,

a primera linea de mar, 
al davant del Club Nàutic. 

Zona molt difícil 
d’aparcar a l’estiu.

 977 74 33 99

ULLDECONA
Magatzems 

en venda o lloguer a 
diferents llocs del poble. 

674 35 53 49 

Local en lloguer o venda 
de 35m, al carrer major. 

977 25 27 27

MARINA 
LA RÀPITA

ES LLOGA
Amarratge 
8 metres

674 55 20 17
(Només WhatsApp)

TREBALL

Empresa de serveis en constant creixement  busca personal per a treballar a la zona de Terres de L’Ebre:

Interessats, enviar whatsapp al 617 702 159

· GRAU EN INFERMERIA
· GRAU EN FISIOTERÀPIA

· PERSONAL AUXILIAR
· GRAU EN EDUCACIÓ SOCIAL

· GRAU EN TERÀPIA OCUPACIONAL
· GRAU EN TREBALL SOCIAL

· SERVEI D'ASSISTÈNCIA AL DOMICILI

capricorn
22/12 al 20/01

La dieta continua 
passant per un 
temps de canvis amb 
la finalitat de millorar 
la teva salut. El teu 
vincle amb un fill o 
una persona a qui 
aprecies es fa més 
saludable.

aquari
21/01 al 19/02

Canvis a la dieta 
com, per exemple, 
deixar de menjar 
proteïna animal o 
gluten. Possibles 
despeses extra que 
sembla que no pots 
defugir. Et fas alguna 
millora estètica.

sagitari
23/11 al 21/12

El sector laboral pot 
passar per un temps 
de certa inestabilitat 
o que hagis de fer 
canvis convenients, 
però molt sobtats. 
Meditar o escriure 
pot resultar allibe-
rador.

escorpí
24/10 al 22/11

Vols fer reformes 
a casa. Si vius amb 
més gent, voldries 
independitzar-te. 
La relació de parella 
tendeix a fer-se més 
estable. D'una afició 
pots fer-ne una font 
d'ingressos.

balança
24/09 al 23/10

Pot sorgir el 
desacord amb una 
persona jove. Cer-
ques com evadir-te i 
passar-ho bé. Si aca-
bes de trencar una 
relació, encetes una 
etapa de llibertat i 
fas plans pel futur.

àries
21/03 al 20/04

Amb el Sol a Casa 
XII no pots evadir 
més un assumpte 
important que has 
anat postergant. 
Tant si ja tens pare-
lla, com si no, pot 
sorgir l'atracció en 
una activitat grupal.

cranc
22/06 al 23/07

Et preocupa la 
situació financera i 
sobretot la fiscal. Si 
tens dubtes, cerca 
un bon gestor. Da-
rrerament, has viscut 
una circumstància 
que et fa canviar les 
teves creences.

verge
24/08 al 23/09

Pots sentir atracció 
per una persona de 
la feina i iniciar una 
relació. Si desitges 
parlar d'un problema 
que et fa perdre la 
son, cerca un amic 
en el qual confiïs i 
desfoga't.

taure
21/04 al 21/05

Al sector professio-
nal pots viure algun 
malentès, Gaudeixes 
de moments diver-
tits en complicitat 
dels amics. Fas 
neteja a fons i trobes 
una cosa que creies 
haver perdut.

peixos
20/02 al 20/03

Pots sentir que ets 
el rei de la festa i 
no passes desaper-
cebut allà on vas. 
L'amor et continua 
preocupant una 
mica. Vigila, no 
idealitzis a algú a qui 
acabes de conèixer.

lleó
24/07 al 23/08

Al sector laboral pots 
sentir que has de 
competir. Recorda 
que és millor tenir 
tranquil·litat a tenir 
la raó. T'interesses 
per invertir diners 
o comprar un nou 
habitatge.

bessons
02/05 al 21/06

Si ets una persona 
extravertida i comu-
nicativa, aquests dies 
tendiràs al silenci 
i a la prudència. 
Possible tensió amb 
un cunyat o cunyada. 
Posar distància serà 
el millor.

GEROCULTOR/A
L'AMETLLA DE MAR, DELTEBRE I GANDESA

- Contracte estable en plantilla i substitució
- Salari segons conveni GERCAT

OFERTA DESTACADA

VOLS 
ANUNCIAR-TE?

Aquest és el teu espai privilegiat de

PUBLICITAT
610 20 33 25

publicitat@mesebre.cat

I M M O B I L I À R I A ES TRASPASSA
PERRUQUERIA 

EQUIPADA 
I EN PLE 

FUNCIONAMENT, 
AL CENTRE DE 

TIVENYS. 30M2

607 333 802
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ENRIC ADELL
VICEPRESIDENT SEGON DE LA DIPUTACIÓ DE TARRAGONA
“LA DIPUTACIÓ DE TARRAGONA BENEFICIARÀ ENCARA 
MÉS ELS MUNICIPIS PETITS I AMB RISC DE 
DESPOBLAMENT AMB EL PLA IMPULSDIPTA”

Menys tràmits i més 
recursos per als petits. 

Els municipis de les Terres 
de l’Ebre, i del conjunt de 
la demarcació, comptaran 
des d’aquest 2024 amb els 
recursos econòmics i tècnics 
del Pla ImpulsDipta de la 
Diputació de Tarragona, un 
nou programa que injectarà 
uns 48,7 M€ als ajuntaments 
les Terres de l'Ebre perquè 
puguin fer millor la vida dels 
seus veïns i veïnes.

Aquesta setmana heu pre-
sentat els avenços del nou 
Pla ImpulsDipta, ens pots 
explicar en què consisteix 
aquest Pla? 
El Pla ImpulsDipta és una so-
lució per fer més àgil la nostra 
relació amb els ajuntaments i 
per dotar-los de més recursos 
i més adaptats a cada cas, de 
manera que cada municipi pu-
gui planificar tots els projectes 
que vulgui fer amb la col·labo-
ració de la Diputació a quatre 
anys vista, que això, pels pobles 
menuts, és molt important! A 
partir d’ara, els equips de go-
vern de cada municipi sabran 
amb quins recursos econòmics 
compten per part nostra i, des 
de l’autonomia municipal (qui 
millor sap què necessita el seu 
poble és el seu alcalde o alcal-
dessa), podran decidir a què els 
volen destinar. L’equip de la Di-
putació els acompanyarà en tot 
aquest procés per tal que tots 
els municipis puguin treure el 
màxim rendiment a aquests re-
cursos econòmics.

Quins municipis en sortiran 
més beneficiats?
Està clar: els menuts i els que 
pateixen risc de despoblament. 
Des del govern de la Diputació 
som conscients que els ajun-
taments dels pobles més petits 
han de fer front a moltes difi-
cultats, no només per manca 
de recursos econòmics, sinó 
també humans i tècnics. Sabeu 
quin munt de tràmits burocrà-
tics hem de fer diàriament tam-
bé des de les administracions? 
Aquesta situació pot arribar a 
ofegar un ajuntament d’un mu-
nicipi petit. Per això, des de la 

Diputació teníem clar que era 
un objectiu prioritari reduir al 
mínim el nombre de tràmits que 
fem fer als ajuntaments. Amb el 
Pla ImpulsDipta, disminuiran un 
75%, una xifra molt important i 
que és un gran pas endavant! 

Com ho fareu, perquè els 
municipis petits i despoblats 
siguin els que treguin més 
profit del pla?
Doncs molt senzill: establint 
uns criteris que garanteixin 
la discriminació positiva. Per 
començar, el risc de despo-
blament, que fins ara no s’ha-
via tingut en compte a l’hora 
d’atorgar els ajuts. Però també 
hi haurà el criteri de nombre 
d’habitants, de nombre de nu-
clis o d’habitants per superfície, 
que també servirà per donar 
més suport als que més ho ne-
cessiten. El Pla està basat en un 
model que té en compte tots 
aquests criteris de forma preci-
sa i així ho demostren les xifres. 
Per exemple, un municipi petit 
com Caseres rebrà, per habi-
tant, 2.864€ del Pla ImpulsDipta 
en aquests propers quatre anys. 
O un altre com Masdenverge, 
650 euros per habitant. En el 
cas de Tortosa, aquesta xifra se 
situa en 47 euros per habitant. 
Hem de pensar que el 87% de 
pressupost del pla, 130 M€, s’in-

jectaran als municipis de menys 
de 10.000 habitants, que aquí a 
l’Ebre, són la majoria.

Quins projectes o actuacions 
creieu que els municipis fa-
ran amb el Pla ImpulsDipta? 
Moltíssims. El ventall de projec-
tes que s’hi poden acollir és molt 
gran. Això sí, caldrà que com-
pleixin amb unes obligacions de 
mínims, en àmbits que des del 
govern de la Diputació consi-
derem que són estratègics per a 
la demarcació. Per això, tots els 
ajuntaments hauran de destinar 
un mínim d’un 5% a actuacions 
de Cultura o Interès Ciutadà, 
com programacions de música, 
teatre, festivals o esports; un 
mínim del 10% en Salut Pública, 
que es concretarà en la lluita 
contra plagues, mosquits, ana-
lítiques d’aigua, etc.; i un mínim 
del 15% en Transició Ecològica, 
un àmbit fonamental per al nos-
tre present i per al nostre futur, 
que ha de permetre que tots els 
ajuntaments de la demarcació 
puguin desenvolupar actuacions 
en matèria d’ordenació fores-
tal, lluita contra els incendis, 
gestió de residus o inversions 
per a la millora de l’eficiència 
energètica. Probablement hi 
haurà ajuntaments que hi desti-
naran percentatges més elevats 
a cadascun d’aquests àmbits, 

però el pla garanteix que, com 
a mínim, en els pròxims 4 anys, 
des de la Diputació injectarem 
22,3 M€ en transició ecològica, 
14,8M€ en Salut Pública i 7,4 M€ 
en Cultura. Són xifres impor-
tants, sens dubte.

A banda de les obligacions 
en cultura, transició ecològi-
ca i salut pública, en tenen 
alguna altra? 
Des de la Diputació treballem 
per fer de la sostenibilitat 
ambiental, econòmica i social 
un valor principal de les nostres 
comarques. Per això, sempre 
des del respecte a l’autonomia 
municipal, volem impulsar 
que els municipis treballin 
en aquest sentit. La millor 
manera és incentivant-los 
perquè inverteixin en projectes 
d’àmbits que nosaltres 
considerem prioritaris. Es tracta 
de qualsevol inversió que tingui 
a veure amb el cicle integral 
de l’aigua, amb polítiques per 
millorar l’habitatge municipal, 
la transició ecològica i la 
mobilitat sostenible, l’adequació 
d’ equipaments a la normativa 
i també en un àmbit molt 
rellevant en l’actualitat, la 
ciberseguretat. Els municipis 
que tirin endavant projectes en 
aquest sentit, sempre dins el 
capítol d’inversions, comptaran 

amb el finançament del 98% 
per part de la Diputació, 
sumat a un acompanyament 
tècnic important. En canvi, 
els que apostin per altres 
tipus d’inversions, que és molt 
legítim, obtindran com a màxim 
el 90% del finançament. 

Per acabar, com beneficiarà 
a la ciutadania de Terres de 
l’Ebre el Pla ImpulsDipta? 
Els ajuntaments són les admi-
nistracions més pròximes a la 
ciutadania, des d’on els veïns i 
veïnes dels pobles i ciutats de 
l’Ebre reben molts serveis pú-
blics. Si l’ajuntament funcio-
na, el municipi funciona. El Pla 
ImpulsDipta permetrà que els 
alcaldes i alcadesses puguin 
planificar a quatre anys vista i 
treballar així de manera més 
estratègica. A més, el Pla està 
pensat perquè, amb l’acompa-
nyament de l’equip humà de 
la Diputació, els governs locals 
culminin els seus projectes i, 
d’aquesta manera, aprofitin fins 
a l’últim cèntim dels recursos 
atorgats. També es notarà per-
què el pla alliberarà de tràmits 
feixucs al personal de l’ajunta-
ment, que podrà dedicar-se a 
altres coses, la qual cosa serà 
bona per a la ciutadania. I, so-
bretot, els pobles més petits i 
amb més risc de despoblament 
notaran que, més que mai, 
compten amb el suport de la 
Diputació de Tarragona.

EL 87% DE 
PRESSUPOST DEL 

PLA, 130 M€, 
S’INJECTARAN 

ALS MUNICIPIS DE 
MENYS DE 10.000 

HABITANTS, QUE AQUÍ 
A L’EBRE, SÓN LA 

MAJORIA

Imatge de la presentació del Pla ImpulsDipta a les Terres de l'Ebre.


